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Storråd 
Alternativfestivalen 2010 

Tirsdag 29. juni 2010, kl 1430-1700 

Bardøla Høyfjellshotell, Geilo. 

Omtrent 160 deltakere. 
 

Vi satt i storsalen på hotellet med Leif/Iliuka foran oss. Mellom Leif og oss var det plassert en vase 
med hvite asiatiske liljer omkranset av fire store hvite lys. Iliuka var til stede med sitt sedvanlige 
gode humør. 
 
Iliuka bruker noen indianske ord og uttrykk: 
Konu ekatah     – Takk - og vær så god - i kjærlighet. 
Hayétana     – Vær hilset. 
Mitacuye oyasin   – Vi er alle i familie. 
Okee mikita venaka konu kekatah  – Sitt ned ved mitt bål og tal ditt råd. 
 
Les mer om Leif og Iliuka på http://www.iliuka.net 
 
Iliuka er gjengitt så muntlig og ordrett så mulig – inkludert den noe gammeldagse språkdrakten. 
Ordstyrers henvisning til neste spørsmål er kuttet med mindre det er relevant til spørsmålet/svaret. 
De ord som er uklare/vanskelig å tyde, er det satt (?) etter.  
Transkribert av Berit (PhiKing) og Lars. 
NB! I dette utskriftet som legges ut på iliuka.net som Visdomsord - er navnene gjengitt kun med 3 
bokstaver, og noen av spørsmålene er forenklet litt. 
 

*** 
 
Iliuka: Konu ekatah.  
 
Velsignet være denne ild og alt hva den opplyser.  
Velsignet være dette kammer. Helliget være disse marker! 
Velsignet være blomens kraft. 
Velsignet være pelsvesener. 
Velsignet være menneskebarn og eders undringer. 
 
Hør våre ord: Lik der nu er i tiden, den søker lik at oppvåkne sine sanser der tilhører den 
tidsepoke den lever nu i. Se alt hva der transformeres i sin Universum. Se alt hva der 
transformeres i sitt eget selv. Vi undres hvorfor menneskebarn samles en uke i året for at 
gledes og at undres? Se til barna hvorledes der skapes lekfullheter der vedvarer og vedvarer. 
Således er der tilrådelig all tid at søke at fylle eders hjerter med gleder der vedvarer. Dog vi 
ser; store deler av menneskebarn bærer byrder gjennom bekymmer, - bekymmer for 
hendelser der ei er født, byrder av hendelser der var. Og således den fortrenger distansen til at 
se nuets verdier. Der er viktigt under denne tids transformasjoner at søke at se; hvor er gleden 
gjemt i sitt hjertekammer? Der er viktigt at den søker at leve ut den kraft lik der bliver kraft 
óg for sine nester.  
 
Alt er der av betydelse nu at søke at se de sannheter der vokser på sin Jord. Der tales om 
konflikter med Moder Jords klimater, dog konflikten er i menneskebarnet. Om den skuer 
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over galaksens ytre, så vil den se der er naturlige sykluser og forendringer all tid. 
Menneskebarnet er nu ved terskelen til at se inn i evigheten. Således der skaper nye 
bekymmer. Alt viktigt er der så at se at ei kan den nogen klode forflytte i sin Universum. Alt er 
der av Skaperens første punkt. Således er der evige sykluser den ei kan røre ved. Alt hva der 
bringes til ubalanser på sin Jord, er noget av naturens sykluser der vedvarer gjennom all tid.  
 
Alt hva den søker i sitt eget liv, er klokt at gjøre lik beslutninger for at skape alt høyere 
kvaliteter. Vi ser megen menneskebarn søker til visdommer. Nogen tror der er visdom i alle 
frukter, og eter til den brister. Nogen bliver alt klok ved at smake på den ene frukt. Dog den 
kan undres: Hva er der så visdom? Visdom er ei noget den kan skjule i sitt hjerte. Visdom 
bliver til visdom i tiden den byder sådant til sine nester. Der er lik for kjærlighetens kraft; den 
kan omfavne sitt selv, den kan elske sitt selv, - så kan den elske sin neste. Dog hva gavner der 
kjærlighet til sitt selv, om den fordømer noget av sitt selv, om den underkjenner kraften der er 
av guddommelighet?  
 
Der er viktigt så at se; heledelen av menneskebarnet lik individ skal der høyaktes lik i 
guddommelige sfærer, for alt er der skapt efter spesifikke hensikter. Den der forakter noget av 
sitt selv, om der så er den ene hårstrå, forakter óg noget av skaperverket, - og ei er der klokt. 
Se alt hva der er, og se at der er lik gaver. For alt hva der skaper mangfoldigheter, er efter 
hvorledes ulikheten fremtones - individ og individ. Gledes for alt hva der er ulikt.  
 
Dog vi undres: Vi ser menneskebarn søker for at gjøre lik den neste gjør. Om den ser nogen 
menneskebarn søker i gode visdommer, så tror den der er lik óg for sitt eget selv. Ei er der så. 
For hva gavner der et skarpsynt øye, om hånden visner? Hva gavner der et øre der hører, om 
den ei minnes hva den hører? Se nu alt er der i mangfoldigheter lik små fragmenter, lik 
molekyler, - alt er der viktig. Således er der ei klokt at underkjenne sin egen kraft. Den skal 
velsigne alt hva der ledes til livet, om der blåser mot, om der blåser med. Alt er der bestemt og 
helligt.  
 
Velsigne alle bemøtelser av alle menneskebarn, for alt er der efter sjelens ønsker. Velsigne 
således alt. Lik vi nu har sett: Ei er der megen menneskebarn for denne storkammer der søker 
at tale kjærligheten til sitt vann den drikker under morgensolens oppstandelse. Der er klokt at 
den gjør.  
 
Ei skal den vandre i disse kammer og tro at den bærer vinger, for vinger er for himmelen og 
fuglene. Våge like fullt at se det guddommelige lys den bærer, og se at lyset er primært for sitt 
eget selv. Ei vokser der lys i sitt hjerte for at den skal sprede, dog for at den skal være et lys for 
sine omgivelser. Der er således klokt at den bærer tro på sitt eget lys. Således skal den óg vite, 
at sitt eget lys er ei all tid den korrekte frekvens for sin neste, der er mangfoldigheten.  
 
Om den i ett nu kunne skue heledelens Universum, galakse efter galakse, så ville den se at den 
selv er en liten punkt av evigheten. Like fullt er der en viktig punkt. Således omfavne sitt selv 
lik den er, og gledes og frydes for alt hva der er i dette nu. Der er lik nektar for eders sjeler der 
skal vokse. Strebe ei efter morgensolens ufødte lys, dog verne om det lys den bærer nu.  
 
Vi har lusket ikring. Vi har talt til menneskebarn i søvner. Vi har lyttet til megen underlige 
snork. (latter) Vi har talt til elektroniske komponenter. Vi elsker alt hva der tales lik «jordisk 
skitt». (latter) Vi elsker at gjøre hyss. Og vi gledes for den underlige lille kammer (heisen) der 
farer opp, og der farer ned, og der farer opp, og der farer ned. (latter) Og vi tenker; underlige 
menneskebarn. (latter)  
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Minnes nu at velsigne føden den eter, for føden er alt mer enn kraft til blod og til legeme. Alt 
hva den velsigner er like viktigt som visdommen den hører og bærer i sitt hjerte. Der finnes 
nogle menneskebarn der taler lik den ene var tusener, der finnes nogle menneskebarn der tier. 
Dog hvem bærer mest visdom? Således er visdom noget der skal vokse i sitt hjerte. Så skal den 
sprede visdommen lik gaver. Om den ser at visdom bliver til innsikter i sine 
medmenneskebarns omgivelser, så er der en god visdom. Hva der berører hjertet, er en god 
visdom.  
 
Vandre ei all tid i flokk. Dog søke alt mer at se efter selvets behov for at fryde sjelen. For der 
finnes tusener og tusener ulike visdommer, alt til hver og én individ. Vi ser eders undringers 
fødsler. Vi ser eders innsikters fødsler. Meget av visdommen bliver skjult, for der er lik 
skygger av bekymmer. Skal der så skapes en «bekymmer-konferens»? (latter) Ei er der klokt. 
Se, livet skal være lik tivoli. Der skal være alt mere lekfullheter. Den skal skape gleder for at 
selv vokse i gledens vibrasjoner, således bliver den lik medisiner for sin neste. Vi ser her 
menneskebarn streber efter hva der tales på sin Jord «sunnheter». Vi undres for begrepet. 
Hva gavner der tusener piller, om der ei befries av bekymmeret? Se alt hva der vokser, og se 
at den selv er en intergalaktisk livsvesen nu. Undres ei så meget for tid der kommer. Den lever 
i forendringens tid. Ta vel imot alt hva der er, for intet annet kan den gjøre.  
 
Okee mikita venaka konu kekatah. Tal eders undringer. 
 
Lars: Hei, Iliuka! Endelig er du her!  
Vi har alltid vært her. (latter) Der finnes ei nogen endeligheter i våre himler. God jul! (Latter) 
Takk for din tid og oppmerksomhet 
nå når du snur deg, vender blikket 
mot oss som er etter deg og 
viser hvor veien går frem og oppover. 
 
Takk for at du gir oss vidsyn – utsyn! 
med din glede, din humor 
ditt lys og kjærlighet 
med dine dråper av livsvisdom 
som løfter oss opp og gjennomstråler 
vår forvirring og usikkerhet. 
 
Takk for at du deler denne stunden 
med oss. På vegne av oss alle 
ønsker jeg deg hjertelig velkommen! 
 
Iliuka: Hayétana. Den skal takke sitt selv, for stundom der kunne være noget tungt for Iliuka 
at sitte ene her og tale med sitt selv. (latter)  
 
Lars: Da har vi noen spørsmål til deg.  
 
Vær hilset, Iliuka, det er Phi. som taler. Hayétana. Hayétana. Jeg undrer om du vil si noe om 
sjelens humor?  
Vi ser; om der ei var nogen humor, så var der ei nogen sjel. (latter) Om den kunne skue for 
Universum, så er alt bygget av gleder. Der er i den Store Ånds glede at skape, og alt er der lik 
der skapes underveis. Alt hva den så ser i den store galaktiske enhet er skapt av gleder. 
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Således der finnes lengsler innom den Store Ånd, Wakan Tanka, lik for at se at der vokser til 
gleder i menneskebarn. Alle stunder menneskebarnet fanges i tristheter og sørgmodigheter, 
der óg er besmittende for våre himler. Således, vi gledes med. Dog vi sørger ei med. For sorg er 
til forveksling at se en god energi den kan vokse med. Således skal den se at alt er gleder. Og 
således skal den se at sjelen lenges all tid efter at frydes – den universelle fryd. Konu ekatah. 
Takk, Iliuka.  
 
Phi: Jeg har et spørsmål her som angår den tiden vi er i nå, og litt framover. Det står skrevet at mot 
slutten av 2011 og 2012 vil aktiviteten på sola øke med 50% i forhold til den høyeste aktivitet som 
er målt tidligere. Jeg undres: Vil effekten av de solstormene berøre hele Moder Jord?  
Så kan der tales. For ei kan der skjules av sådanne bestrålninger. Solvinder penetrerer alt i 
universum. Dog den skal óg se at der finnes mange soler. Således, om den nu taler om Fader 
Sol, så er der óg til omskiftelser i sykluser. Der er megen, megen hundretusener år tilbake der 
var så, lik polaritetenes forendringer, lik der tilføres energier der ei kan synes av 
menneskebarnets øyner, lik der tales gravitasjoner og lik der tales antigravitasjoner der 
skaper turbulenser år om annet. Så er der óg for Moder Jord og dens magmastrømmer. Alt er 
der i forendringer nu for at skape nye genererende energier der skal vedvare. Konu ekatah. 
Takk, Iliuka. Hvordan berører dette våre kropper, fysisk?  
Der er lik ulike, hva der tales så. For noget er der lik alt høyere resistenser imot sådanne 
frekvenser. Lys er der dog frekvenser. Gammabestrålninger er der dog frekvenser. Alt er der 
frekvenser. Således, om den søker at kaste sitt bekymmer for ilden, således den forstyrker sine 
immuner, og den verner om hva der er. Like fullt er der klokt at den ei søker så meget i Fader 
Sols lys, lik den før kunne. Således er der óg lik den kan se, at der skaper noget turbulenser av 
vinder der blåser. Konu ekatah. Hjertelig takk, Iliuka. 
 
Vær hilset, Iliuka. Det er Bli. Hayétana. Hayétana. Jeg har noen spørsmål angående Telda1 som 
også er frem i tid. I forhold til fuglemenneskene og Dogonfolkets historie2

Så vil det. Dog søke nu lik ei at spesifisere, for der finnes lik hundreder ulike arter av extra-
terrestrials der visiterer Jorden just nu. Således er der óg lik der skapes «prints» på marken. 
Således er der óg lik der oppbygges lik baser i store tinder. Således er der óg lik der 
konstrueres baser til hva der tales havets dyp. Der finnes óg lik der noget skaper generatorer 
der er for at noget skape energier i tiden der kommer, når der bliver noget mørkt. Således vil 
den se at der finnes alt flere intelligenser der skaper alt bedre forvaringer av Moder Jord enn 
hva menneskebarnet kan gjøre. Så kan der tales lik menneskebarnet nu lever i barnehager. 
(latter) Konu ekatah.  

; - du har sagt noe om 
eldede tiders visitasjoner, og at de vil komme tilbake etter 6800 år ...  

Er det da noen sammenheng her i forhold til det når Telda nærmer seg Jorda?  
Der finnes en alt større kosmisk plan i alt, korrekt.  
Du har også sagt at Anasazi- indianerne3

                                                 
1 Les mer om «Telda» i «Visdomsord - nr 2 2010», side 1: 

 – Pueblos – er på Telda nå, og vil få en tilbakekomst. Kan 
du si mer om det, er det noe..? De kommer tilbake. (latter) Ja. Bare i bevissthet, eller også fysisk? 
Der er lik fysiske manifestasjoner for nogen. Dog søke nu at se: Alt høyere genereringer av 
frekvenser til sin Jord skaper óg høyere bevisstheter. Der vil så for nogle individer ei være 
noget behov for noget legeme mer. Så kunne der være til glede for nogen der har 
komplikasjoner med sine legemer.  

http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_ILIUKA-
NR-2-2010.pdf  

2 Les mer om Dogonfolket i blant annet «Storrådet 2008», side 16: http://iliuka.net/Dokumenter/Storrad-Iliuka-
2juli2008.pdf  og «Visdomsord nr 2 2008», side 23: http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_ILIUKA_NR2-
2008.pdf  

3 Ancient Pueblo Indians («Anasazi»): http://en.wikipedia.org/wiki/Ancient_Pueblo_Peoples  
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Ja, kan du da si noe om måten Telda kan påvirke oss mennesker når den nærmer seg? Ei er der i 
behov. Nei. Vil noen jordboere flytte på seg da, over til Telda? Så er der alt gjort. Ok. Hjertelig 
takk skal du ha, Iliuka. Der tales lik kosmiske ”charters” (charterreiser). (latter) Konu ekatah. 
 
Hei, Iliuka. Det er Joh. Hayétana. Jeg lurer på hvorfor det er så mye splid og lite samarbeid mellom 
spirituelle mennesker?  
God tanke. Se nu: Alt hva der vokser er lik der skaper turbulenser. Den lever primært i 
forendringens tid. Og der vokser óg lik i synkronisiteter menneskebarn der bærer nogen frykt 
for forendinger. De ser alt best at der bliver ved det gamle. I tider og stunder der vokser 
konger og drottninger, så vil der skape konflikter, lik der er i alle samfunnets strukturer. For 
ei skal den se at den kjærlighets-spredelse der nu er, bliver den store sannhet i tiden der 
kommer. Der vil vokse til en annen sannhet, en gjenforenende kjærlighet til ett og til alt hvor 
der ei finnes nogen fordømelser, hvor alt er der i aksept. Således behøves der ei heller nogen 
drottninger og konger, for ei kan nogen være «kongere» enn nogen annen. Således vil den se at 
der opphører av sådan autoritær eksistens. For ei er der i behov. Konu ekatah. Takk. Blev den 
glad nu? Ja, det blev den. (latter)  
 
Joh: Du har tidligere bekreftet at man ikke får mer riktige svar via kanaliseringer enn lyset og 
mørket innom seg selv. Hvorfor er det slik, - er dette en karmisk lov?  
Der kan tales lik der er en kosmisk lov der påvirker alt hva der tales karmiske prosesser, 
korrekt. For så er der lik den bærer alt større ydmykhet for at åpne sine portaler i villighet til 
at se hva der finnes i det store Altet. Derigjennom den mottager frukter der er til gavn, og ei 
frukter der bliver råtnende energier underveis. Således vil den óg se at menneskebarnets 
oppgaver i tider der nu er, er at søke at lære at ete av den ene og den sanne frukt, ei alle 
sammen. Konu ekatah. Takk.  
 
Joh: Hvorfor er det viktig å gjøre lysarbeid?  
For alt er der i behov. Alle skygger vil der være i behov av at opplyses. Alt for hvorledes vi ser 
den spreder igjennom sine langreiser, så er der alt viktigt at se at der er en begynnelse. Der vil 
genereres til alt flere og større behov. Dernest vil den óg kan hende være i kø for ”charters”, 
lik vi taler. Konu ekatah. Takk.  
 
Joh: Slik jeg har forstått det, så handler 2012-skiftet også om valg / ikke-valg. Hvis vi mennesker 
globalt sett ikke tar de riktige valgene vedrørende miljø og fredelig samkvem før den nye tidsalder 
2012... Så bliver menneskebarnet tvunget dertil, korrekt. Ja. (latter) Hva må vi kollektivt erfare i 
årene etter 2012 på de valgene vi eventuelt ikke tok?  
Der er for at søke at se, at renelser er av naturlige prosesser, lik der óg er i behov for at se 
Moder Jords behov for at fornye sitt selv. Der er for at bevare dens eksistens, så er der i behov 
for noget av dets magma at strømme fritt for at nytt land skal skapes, for at noget gammelt 
skal falle. Alt er der i forendringer - omskiftelser - av tid til annen, for der er i behov. Så er der 
óg for Fader Sol. Og så er der óg for heledelen av galaksen. Lik Moder Jords systemer nu 
beveges inn i den femte tentakel i den store spiralens galakse, så er der óg lik der var megen 
visitasjoner av sådanne tentakler før. Dog der er all tid til overlevelser, og ei ser vi der bliver 
så meget bedervelser for Moder Jord. Der er like fullt der vil skapes en annen innsikt for at 
noget gjøre til at forvare alt hva der er best til gavn for langsiktigheten, og ei for hva der i sin 
himmel tales «profitter». – Blev den glad nu? Ja, nå ble jeg glad. (latter) Takk.  
 
Joh: Kan du fortelle oss litt mer om vår lyskropp?  
Alt er der lik alle menneskebarn bærer en lyskropp. Dog nogle er der så av funklende lys. Om 
menneskebarnet ei bar noget lys, så var der tungt for våre himler at skue inn i 
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menneskebarnets hjerte. For der er lyset vi leser, og der er lyset vi ser. Så er der óg noget den 
selv kan gjøre for at noget skape høyere frekvenser. Gjennom tiden der kommer, så bliver der 
lik vi taler ei behov for noget legeme av fysisk, materisk tilstand, og derigjennom vil der vokse 
efter hvorledes den forvalter sitt lys og sin energi. Der er alt hvorledes den óg kan søke til 
langreiser foruten legeme. Der kan tales der er gøy. (latter) Kan du mer spesifikt fortelle oss hva 
vi kan bruke lyskroppen til? Lik at alt se at tid og rum og distanser opphører.  
 
Joh: Når den nye tidsalder begynner etter 2012... Der er alt begynt. Ok. Bør vi da gi slipp på gamle 
ritualer og... Så er der klokt. For om der så vil se, så er der i behov under tvungenheter til at 
forendres på alle ritualer. Forendre. Spørsmål videre var da å heller bruke direkte kontakt via 
lyskroppen.. Meget klokt ..og mesteren alle har innom seg selv?  
Så er der klokt. Tiden er nu for at erkjenne sin egen guddommelighet. Så er der óg lik den ser 
alt lettere de guddommelige som er i sine nester, og i naturens omgivelser.  
Kan du utdype det litt mer, hvilke muligheter vi får etter 2012 i forhold til de nye energiene?  
Alt større lik energier for at samles, lik grenser imellom riker vil nedbrytes. Således vil der 
være lettere at betrakte Moder Jords menneskebarn lik en enhet, og ei lik nationer. Konu 
ekatah. Takk, Iliuka. Og da er tiden moden for hva der tales visitasjoner med hva der er av 
extra-terrestrials. Konu ekatah. 
 
Hei igjen, takk for sist, Iliuka. Hayétana. Det er Kat. Kan du forklare noe mer om treenigheten som 
også mestertallene 11, 22 og 33 inneholder?  
Hva der tales for sjel, ånd og legeme, så er der lik trigonet der innbefatter alle elementer, óg 
på sin Jord. Dog der er en tid der nu er noget ved at løpe bort. Der vil komme en ny tid hvor 
der vil skapes en annen energi i en høyere frekvens. For der er tiden for at sjelen og ånden og 
legemet er forenet nu. Så vil den óg lettere se hvorledes den kan forblive fri av sådanne 
bundenheter. Den gamle energi for at Moder Jord skulle bestå, for at menneskebarnet skulle 
utvikles og vokse lik for at óg splittres i ulike tungers språk og ulike nationer, der er 
treenighetens virke. Treenigheten er gammel nu. Konu ekatah. Takk.  
 
Jor: Hei, Iliuka. Hayétana. Det har vært spørsmål globalt når det gjelder bier. Et insekt som... Vi vet 
hva en bie er. Ja. (latter). Det vi undres og bekymres over er at biene... Vi vet ...forsvinner.  
Søke nu at se: De opphører ei totalt at eksistere. De fornyer sitt selv. De søker så noget at 
anpasses til de frekvenser der nu transformeres til sin Jord. Således der kommer nye bier, og 
vi vet hva det óg er. (latter) Dog ei bliver der mange vinger. Der bliver lik den før var, dog i alt 
større immuniteter og bestanddeler. Der vil fortsette at befrakte bestøvede blomer, og således 
vil den se at der bliver på ny lik der er. Dog nu er der lik der forbipasserer for den gamle art. 
Der er under hva der tales de store bestrålninger nu i kosmos lik der påvirker genetiske 
konstruksjoner. Alt er der forenderligt, óg for menneskebarnets DNA. Alt er der forenderligt. 
Konu ekatah. Takk.  
 
Ja, det er BeK. Hayétana. Jeg lurte på om du kan si noe om trigonal-, cuatro- og cinco-energier?  
Nu er der alt talt for treenigheten. For hva der så er av kvadrat-energier, er noget der leder til 
en ny portal for hva der i våre himler tales cinco-energier. Der tilhører óg hva der kommer i 
den tid der bliver på ny at anvende Moder Jords meridianer. For så vil menneskebarnet lik en 
stor enhet betrakte Moder Jord lik en levende livsvesen der skaper forbindelser gjennom de 
kosmiske meridianer der er på sin Jord og i sammenheng med annen kloder. Der bliver 
fremtimens kommunikasjonslinjer, og der tilhører óg hva der tales langreiser, til eksempel 
charters. Ja, da har du vel svart på hvordan det vil påvirke oss. Korrekt.  
Er det noen symboler som er viktige for oss i denne tiden, og hvorfor?  
Ei ser vi der er. Alt er der så lik i symbolenes oppløsninger nu. For den skal se all tid tilbake til 
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den ene og den sanne punkt; fødselens begynnelse og evighetens ende. Således vil den se at alt 
er lik den helige ene punkt – i sitt selv, og i sine omgivelser. Takk. Konu ekatah. 
 
Lars (for B): Iliuka, i går så begynte lysene 
i spisesalen å blinke. Er ei livet underligt? 
(latter) Ja. For der er således; vi undres 
for denne himmelske hvelving vi her nu 
ser; der finnes kvadrater og der finnes 
underlige tolv og tolv lik disipler henger 
ikring. Like fullt er der nogle av 
disiplene som er sluknet. Så er der noget 
vi ser; der skulle gjøres en annen 
hvelving der vi kunne se stjernene 
blinke. Så er der óg for at se, at i tiden 
der kommer, så bliver ei sommer lik 
sommer, og vinter lik vinter. Der bliver 
óg lik der skapes en alt større intens 
energi av kloden Jupiter. Således der 
bliver to soler til sin Jord. Derigjennom 
vil der skapes i alt bedre klimater for hva der fordyrkes av nye typer føder. Så bliver den óg at 
skue stjerner på en annen måte. Blinke stjernen, så er der vel. Blinke lyset, så er der óg vel. Vi 
elsker hyss. (latter) Konu ekatah. Det var du som blinket med lysene for oss i går, altså. Der var 
lik vi behøvede nogle assistenter. (latter) Takk Iliuka. Konu ekatah. 
 
Roa: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Det hevdes at menneskene benytter bare en liten del av vår 
hjernekapasitet. Hva kan vi utføre av øvelser for å bruke en større del av hjernen vår?  
Alt hva der vokser til hva der tales bevisstheter – vi taler nu om sanne bevisstheter – ei 
hvorledes menneskebarnet følger med sine nesters visdommer, dog lik der skaper en 
bevissthet omkring sine egne visdommer der vokser. Alt hva der så bringes til høyere 
innsikter, påvirker óg hjernenes masse og struktur. Der oppvåkner langsomt lik celleminner, 
lik der óg er minne og celler i hjernen der før var avvennet. Dog nu er der lik der er en del av 
den galaktiske tilstand. Således, i fremtimens lys der vil kommuniseres alt mer lik gjennom 
telepatiske vibrasjoner. Den vil kommunisere alt lettere med alt hva der er av livsvesener, om 
der er under vannet, om der er over vannet, om der er på marken eller i luften. Således vil der 
være lettere at kommunisere óg mellom hva der finnes av tilstander nu i tid der ennu ei er 
født. Konu ekatah. Hva kan vi gjøre for å forbedre oss? Korrekt. (latter) Ja vel. Ok. (latter) Konu 
ekatah. 
 
God dag, Iliuka. Så er der korrekt. Ja. Det er Son. Hayétana. Hayétana. Jeg lurer litt på hvordan 
teknologi, og særlig Internett, kan brukes i tiden som kommer?  
Vi ser: Der vil skapes overgangens tider hvor der bliver noget kompliseret. Der kan noget late 
som at der fungerer, dog den bliver mest at tale med sitt selv. (latter) Så vil den óg se hvorledes 
der påvirkes til at utvikles nye teknologier – der tales om kristalliniske energier – lettere for at 
skape bevisstheter. For alle kristaller på sin Jord taler hver eneste dag med alle kristaller i hele 
galaksen. Så er der óg alt lettere at se, at forbudne kommunikasjoner der før var, vil komme 
til nytt lys. Der bliver óg alt meget hva den selv taler trådløse enheter, dog der er på helt 
annen frekvenser. Der er lik der er i samspillelser med Moder Jords oscillerede frekvenser. 
For Moder Jord kommuniserer med Søster Luna (månen) og Fader Sol all tid, aftenbønn og 
morgenbønn. Konu ekatah.  
Så det vil være klokt å skape kommunikasjon gjennom krystaller, da?  

Lamper som henger i storsalen. For hver lampe er det 
tolv lyspærer - og noen av dem er sluknet. 
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Så vil det. Dog ei er der noget hokus-pokus. Vi ser der er nogen tilvennelser der vil skape så. 
Så er der alt hvorledes der anvender kristaller tilsammen med annen metaller. Så er der óg lik 
den vil tillæres erfarenheter gjennom for hva den finner i fjellet. Konu ekatah.  
 
Son: Jeg lurer på om Iliukas flokk har et kollektivt budskap til andre mennesker?  
Der er at søke så at se alt hva vi nu taler: Der er at formidle sitt eget lys til sine nester. Dernest 
skal den så prioritere at se hvorledes lyset vokser i sitt eget selv. Således den kan óg blive et lys 
for den blinde. Således den kan óg blive et lys for den døve. Således den kan óg blive et lys for 
den vrangvillige. Alt vil der påvirkes gjennom den kollektive bevissthet alt mere enn hva den 
tror. Hvorfor er den her? - For at den er ledet gjennom den kollektive bevissthet. Ja, takk for 
det. Takke ditt selv og den kollektive bevissthet. (latter) Sikkert lurt.  
Hva sier Iliuka om det å skape kommunikasjoner med andre flokker rundt omkring?  
Så er der vel, så er der vel. Der er friheter til at formidle sitt selv og sine tanker. Der er friheter 
til at skape bemøtelser. Så er der klokt. Konu ekatah.  
Jeg tenker litt spesifikt, den Mayakulturen.. Vi vet. Vi vet hva den tenker. (latter) Er det noe lurt.. 
Menneskebarn er ei lure. God jakt! In Lak’ech4

Hva sier Iliuka om materialet som ligger ute på «The Wingmakers»
. Ja, det er sant.  

5

Vi ser; der er ulikheter der bliver til sorteringer. Således vil der óg se, at om den nu betrakter 
sannheter, så finnes der mange sannheter, og der finnes mange stier til at se sannhetens kilde. 
Så er der lik en god del av hva der vil skape en generering og en sortering så den vil se det 
helige lys. Konu ekatah. Har Iliuka stått i en forbindelse til dette her? Er ei ilden vakker? (latter) 
Ja, det er den.  

?  

Har Iliuka noen verdier som det er lurt av unge mennesker å vektlegge i dag?  
Der er at søke at kjenne efter: Hva er der av sannhetens viljer? For altfor megen 
menneskebarn ledes av sine nester til at gjøre noget imot sine sanne viljer. De vandrer i flokk 
for at de tror at der er sannhetens vilje. Der er så klokt at den all tid kjenner efter individets 
og hjertets egen vilje. For viljeenergier er noget der må oppvåknes, så vil der blive ledet av 
sjelens røst. Så vil den se at alle stier kan være ulike, like fullt er der den samme vei til det 
samme målet. Konu ekatah. Tusen takk for den. Ei er der tusen. (latter) Nei, men i hvert fall én. 
Konu ekatah. 
 
Tom: Vær hilset, Iliuka. Hayétana. Takk for at jeg fikk komme. Den kan takke sitt selv. Vi ser 
den har befraktet sitt selv. (latter) Så er der korrekt. Etter bemøtelser med extra-terrestrials, kan 
karma forandres?  
Så kan det, lik alt er der påvirkeligt, beroende alt efter hvor meget den i tilgivelser og i 
villigheter åpner sine egne portaler. Dog den skal vite, at ei kan der berøre din sjels 
fragmenters minne foruten at den selv er med på sådant. Ei kan den omprogrammeres til 
noget annet imot sine viljer. Konu ekatah.  
På hvilke nivå og dimensjoner foregår disse bemøtelser, og til hvilken hensikt?  
Der er i alle dimensjoner, der er i alle tidssoner, der er i alle galaktiske tilstander, der er i all 
energi i materie og i antimaterie. Om der er for at skape bevisstheter, der råder for alt større 
områder enn hva den så kan skue med sine øyner på sin Jord. For om den nu ser på sin Jord, 
så er der lik der kan tales en firetusener-del av alt hva der så rådes, i den samme dimensjon. 
Alt er der like fullt nu den ser der skapes til større synligheter enn hva der før var. Alt vil der 
vokse til at se at den er av intergalaktisk natur. Konu ekatah.  

                                                 
4 En hilsen fra den gamle Mayakulturen som betyr «Jeg er (en annen) du». 
5 Les mer om «The Wingmakers» her: http://www.wingmakers.com/ Se også «Visdomsord nr 2 2006», side 5-6: 

http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_%20ILIUKA_%20NR2-2006.pdf og «Visdomsord nr 3 2006», side 3: 
http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_%20ILIUKA_NR3-2006.pdf og «Visdomsord nr 1 2008», side 10-11: 
http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_ILIUKA-NR1-2008.pdf  

http://www.wingmakers.com/�
http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_%20ILIUKA_%20NR2-2006.pdf�
http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_%20ILIUKA_NR3-2006.pdf�
http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_ILIUKA-NR1-2008.pdf�
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Tom: Hvordan ville Iliuka behandle diabetes 2, – hvilke urter og akupunkter, og hvilken frekvens?  
Der tales i urtens helige natur, der er av Stevia6

Hvilke meridianer vil du anbefale å jobbe med?  

, hvorledes den søker den halve dråpedel hver 
annen sol, så er der noget der stimulerer. For der må prioriteres at skape balanser i legemet 
selv at produsere sådant. Og vi ser hva der betegnes av menneskebarns doktor «diabetes 2», er 
noget underligt. Der er lik ubalanser. Der er óg lik der tales konflikter mellom galle og lever. 
Der må søkes gjennom meridianer at tilføres de sanne balanser der er i behov. Således er der 
óg lik der kan se: Der finnes en mental og en psykisk reservasjon imot livet nytelser, så kan 
der blive til diabetes to og tre og fire og fem - og seks. (latter) Takk.  

Der er meridianen for livsnytelser. (latter) Der er primært alt hva der ledes ut av ditt hjerte. 
Om den søker så at se; om den fornektet noget av hva der gleder ditt liv, så er der óg noget 
den skaper slagg for legemet. Slagg er ei godt for hva der stimulerer hva der er av immunene. 
Alt er der gavnligt, om der ei drives over. Således vi undrer, og der skapes til gode 
engasjementer og ”entertainment” for våre himler når vi ser menneskebarn eter sådanne 
piller, vitaminer og mineraler. Konu ekatah.  
 
Tom: Vi som bor langs kysten, hvor og når bør man flytte seg derfra? Vi ser den alt har gjort nu. I 
den turbulente tida 2011 og framover..  
Hvile ditt hjerte, for vi ser den vil ledes dertil. Der finnes alt flere konferenser. Den kan 
påmelde sitt selv til «Bekymmer-konferensen» der.. (hører ikke Iliukas ord pga av kraftig latter). 
Når man manifesterer(?) frem og tilbake i meditasjon, hva skjer?  
Lik der således er óg noget der påvirker astral energi. Alt er der lik for alle menneskebarn lik 
”out-of-body-experiences”. Så vil der blive i tiden der kommer. Der óg er for at skape alt 
større programmeringer av menneskebarnets celler, lik forhøyninger der tolererer alt flere 
frekvenser der tilføres nu. Da vil jeg takke for meg, Iliuka. Konu ekatah. 
 
Hei, Iliuka. Det er Kla. Hayétana. Jeg har i mange år vært opptatt av dette med å etterlyse kvinnene 
i historien. I mange kulturer så har vi fuglemannen. Og jeg har fått svar på noen av spørsmålene 
mine når det gjelder Dogonfolket i Afrika som hadde kontakt med Sirius B, og hadde barn med 
Sirius B - før.. Korreksjon. Ja. De har kontakt. Ja. Så hvem er fuglekvinnen?  
Alt er der så av den samme natur, lik der er beskrevet for fuglemennesket der er óg tilhørende 
Sirius. Der er i alt gamle tider og gamle visitasjoner der så blev noget menneskebarn 
forplantet med de individer av Sirius’ systemer. Sirius’ systemer er alt større enn hva den tror. 
Således vil den óg se at der er tilhørende Pleiadenes systemer. Ja. Den bliver at forstå.  
 
Kla: Jeg har hatt Jesus med meg hele livet, men ikke den Jesus jeg fant på søndagsskolen og 
bedehuset og kirken. Og dette med Jesus som mann, - Sananda, - jeg vil gjerne få presentert Jesus 
óg som kvinne?  
Vi ser, om den nu søker at se, så er den tillærede Jesu Kristi gestalt ei noget at se efter. Der 
eksisterer ei. Dog om den søker at se den Jesu Kristi gestalt den selv erfarer, så er der óg den 
helige natur lik av guddommelighet den selv bærer. Så skal den søke at velsigne det lys der er i 
alle menneskebarn, for der er hva der tales den både yin og yang, der er en holistisk, 
intergalaktisk energi i den Jesu Kristi gestalt. Konu ekatah. Takk.  
Jeg har vært i kontakt med en god del mennesker som i det siste har kommet med dette: «I 
begynnelsen var Ordet, og Ordet var Gud, og Ordet var hos Gud»7. Vi føler det har en forbindelse 
til dette med Jesus som sier: «Sannheten skal sette deg fri»8

                                                 
6 Les mer om planegruppen Stevia her: 

. Og sannheten er da; hvem er Gud inne 

http://no.wikipedia.org/wiki/Stevia  
7 «I begynnelsen var Ordet. Ordet var hos Gud, og Ordet var Gud.» fra Evangeliet etter Johannes 1:1 
8 «Hvis dere blir i mitt ord, er dere virkelig mine disipler. Da skal dere kjenne sannheten, og sannheten skal gjøre dere 

http://no.wikipedia.org/wiki/Stevia�
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i meg?  
Vi ser: Der er klokt at den nu ser at ordet «i begynnelsen» angjelder den annen begynnelse. 
Der var i den begynnelse menneskebarnet skapte sitt intellekt til at omformulere ordets 
betydelse. Om den kunne se alt i lik energier, så kunne den se langt tilbake i evigheten; ei er 
der nogen begynnelse, ei er der nogen ende. Alt er der av Ånd. Alt er der av Guddommelighet. 
Alt er der av den fragment av den energi den selv er bærer av. Således er der intellektet der 
skapede ordets begynnelse. Konu ekatah.  
Sonus og Chronus (?) fra Sirius B, er de óg hjelpere her på Jord nå? Så er det, så er det. Takk. 
Konu ekatah. 
 
Lar: Iliuka, kan du fortelle litt om den frie vilje. Hva menes med den såkalte frie vilje?  
Alt er der under friheter betinget. Om den søker lik at hvile i kjærlighetens vibrasjoner, så 
kjenner den friheten vokse. Om den bærer tillit til Skaperen og alt hva der lever og hva der 
ledes til sitt liv, så er den óg fri. Gjennom sådan energi så kan den velge. Alt er der så 
underlagt hva der tales «den karmiske plan», og der er sjelen der velger sådan plan innen den 
selv fødes lik i materisk tilstand. Dog like fullt, gjennom den vilje den bærer, så er den fri til at 
velge om den vil leve for at forløse sine karmiske bundenheter, eller om den vil utsettes til 
neste eller en annen inkarnasjon. Der er således alt klokt at bemøte, lik at våge at se alt hva 
der ledes inn i livet. For ei er der nogen tid til gavn at flykte derifra. Se alt hva der er, og se at 
der er en visdom i alt. Konu ekatah.  
Så det blir et paradoks når man går i lys og kjærlighet, for da blir for deg valgmulighetene færre? 
Korrekt. Takk, Iliuka. Der er frihet. Konu ekatah. 
 
Lars (henvendt til publikum): Da åpner vi opp for spørsmål. Så, vær så god! 
 
Hei, Iliuka. Det er Tho her. Hayétana. Lever der vel for kvinner? Det går bra. (latter) Alt hva der 
gleder ditt hjerte bliver i origo.  
Takk for det, og takk for sist. Hvordan vil det gå, Iliuka, hvis flere og flere menneskebarn gjør som 
terning-mannen, og lar en terning bestemme valgene?  
Ei er der klokt. Dog den kan undres i den større bevissthets tanke; hvem råder for terningen?   
Mange menneskebarn leser Richard Dawkins' «Gud - en vrangforestilling»9

Vi ser; der er klokt at der avlyses. For ei kan der leves med den ene ben i nogen spirituell 
energi. Der er hjertet der vokser i spirituelle energier, og der vokser all tid ut av hjertet. Der 
kan således skues i menneskebarnets hjertes øyner om der er en spirituell ”entity” eller ei. Lik 
alle menneskebarn der fødes på sin Jord er av spirituelle vibrasjoner. Dog der avlæres 
underveis. Således er der klokt at den ser at alle energier der vokser nu er alt lik for at 
gjenfinne den guddommelighet den bærer i sitt eget selv. Der er så altfor lett for 
menneskebarnet at forblindes efter at følge hva der tales lederen i flokken. Der er altfor lett 
for at noget hengive sitt selv til nogen guru. Dog ei er der klokt at gjøre så. Søke efter den 
guddommelige vibrasjon i sine egne kilder, så vil den óg lettere se mangfoldigheten og 
Skaperens unikhet. Konu ekatah. Det var godt å høre.  

 og blir ateister, men 
samtidig ønsker de å ha et bein også i det åndelige. Hva skal vi gjøre med den spagaten vi får?  

 
Vær hilset, Iliuka, det er Kai.  Hayétana. Jeg lurer på om du kan fortelle litt mer om å høyne sine 
frekvenser. Det er kanskje ikke alle som legger...  
Oki. Vi ser; der er klokt at den ser: Alle gamle spor der hviles lik minner i hjertet er noget den 
må blive fri av. Ei kan den leve lik i dette nu for noget der var i hendelser for firti år tilbake i 
tid. Den må søke så all tid at skape fornyelser, nye rammer i sitt liv, og nye besprengelser av 
                                                                                                                                                                  

fri.» fra Evangeliet etter Johannes 8:31-32 
9 Bokens orginaltittel «The God Delusion» av Richard Dawkins. Hjemmeside: http://richarddawkins.net/  

http://en.wikipedia.org/wiki/The_God_Delusion�
http://richarddawkins.net/�
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grenser for at se at livet våkner til. Således må den velge et nytt liv hver eneste dag. Således 
må den velge nye retninger hver eneste dag for at oppleve livets levende kraft. Så skal den se: 
Alt er der lik i transformasjoner, alt er der voksende ut av det gamle. For der er intellektet der 
søker at hungre efter at holde fast i gamle minner, - minner der kan være til besvær og til 
forlamelser, og begrenselser av den store, utvidende energi. Og sjelen lenges så meget, og 
lenges alt sterkere nu til at skape forenelser til den nye tids dimensjon. Og sjelen behøver alt 
større rum nu enn hva der før var. Således, om legemet ei følger efter og skaper det rum sjelen 
behøver, så brister legemet. Konu ekatah. Konu ekatah.  
 
Kai: Det heter seg at alt er ett, og at vi på en måte stammer fra dette «ett», alle sammen. Vi er på en 
måte sammenkoplet på et eller annet vis. Kan du fortelle litt mer om det?  
Alt hva der er av den første begynnelse, lik der óg er en del av Den store Evighet, så er der alt 
lik i forbindelse med hinannen. Alle celler kommuniserer med hinannen. Om den er et tre, om 
den er et pelsvesen, om den er en flue, så er der alt i kommunikasjoner. Lik alle celler der 
skaper noget oppbyggelser, om den så er en sten, så er der like fullt en guddommelig energi 
der vet at den skal være en sten. Således er der óg for menneskebarnets natur at se, at alle 
gode tanker, lik den taler til programmeringer av den føde og det vann den drikker, skaper óg 
alt høyere frekvenser i menneskebarnet selv. Alt hva der vokser av frekvenser skaper høyere 
innsikter, forat det gamle er forbi. Konu ekatah. Konu ekatah.  
 
Kai: Den kunnskapen de gamle hadde når de bygde sine pyramider, - og det virker som det er 
kunnskap vi ennå ikke har?  
Så er det. Der var således under en stor tid der er ikring åttetusener år tilbake, der var 
visitasjoner av Storfolket der er under de høyeste himler. Og de kommer tilbake tilsammen 
med de annen. Dog der er et annet charter. (latter) Den vil se hva der så er av ”space crafts”, 
der er hva der tales pyramis-byggere. Der er noget for de Mexico, og der er óg for Egyptens 
riker. Like fullt har ei menneskebarnet sett alt av underfundigheter av bygninger der er på sin 
Jord. Noget er der skjult under tindenes marker. Og så vil der manifesteres til synligheter – 
templer menneskebarnet kan skape i sine visjoner, dog ennu ei har skuet. Konu ekatah. Jeg 
lurte på om den kunnskapen, om du vet noe om hva slags kunnskap vi må tilegne oss for å kunne 
skape noe tilsvarende, vi selv, uten at vi nødvendigvis kanskje venter på disse som kan det?  
Vi ser, ei er der i behov av at bygge pyramis nu. Vi ser der er alt lettere at bygge annet. Dog ei 
sånne underlige, små tipikammer der farer opp og ned. (latter) Der er nu lik den skal se, alt 
hva der konstrueres nu er i en annen tids eksistens og for et annet vern. Hva der så var av 
pyramis intensjoner, var for at skape ”security” for framtimens visjoner og visdommer. Der 
var lik der óg skapede klimatenes forendringer. I tid der nu vil komme, så vil den óg se at der 
finnes en gavn av de egyptiske pyramider der skaper speilets refleksjoner av energier der 
tilføres, – til eksempel «gamma rays» (gammastråling). Konu ekatah. Ja, man kan vel kanskje si 
at de hadde perfekte tilpasninger til alt, altså i bygningsfasen. Kanskje de hadde også den 
kunnskapen at de hadde perfekt tilpasninger til både andre og seg selv? Så er det. Og noget 
underligt er der at menneskebarn i nutid betrakter sådant lik «gammel» natur- og 
ingeniørkunst. Ei er det. Der er óg for like meget for framtimens behov. Der er evige 
maskiner. Konu ekatah. Konu ekatah.  
 
Kai: Det siste spørsmålet er selvsagt om Hessdals-fenomenet10

Så kan der tales. Like fullt der er av den samme kilde. Søke nu at se at der óg finnes 

. Jeg har jo studert på dette i mange 
år, og har inntrykk av at det kan være mange forskjellige svar – altså at det ikke er ett punkt - én 
løsning. Kan du si noe om det? 

                                                 
10 Les mer om Hessdals-fenomenet her: http://www.hessdalen.org/ og her: http://hessdalen.no/  

http://www.hessdalen.org/�
http://hessdalen.no/�


12 

intensjoner blant extra-terrestrials, - de byder litet nu, og litet da. Så vil den se når den 
kommer. Dog desserten er ennu ei kommet. (latter) Konu ekatah. 
 
AnK: Du prata om den frie vilje i sted, og du sa, så vidt jeg forsto, at hvis en gikk den åndelige 
veien, så hadde en færre valg. Hvis jeg oppfatta rett, så sa du at en hadde fire valg. Stemmer det?  
Så kan der tales. Dog se nu: Alt innen der skapes en sjel, så er der lik sjelen tilbydes hva den 
der kan velges iblant den røde, den sorte og den blå sti. Således er der tre valg. Konu ekatah. 
Ja, det stemmer bra. Det fjerde valg er at fornekte sitt liv at fødes. Takk skal du ha. Det var AnK. 
som prata. Vi vet. (latter) 
 
Phi. igjen, Iliuka. Vi hadde en fin læremester her i dag (Audun Myskja) som holdt foredrag om 
meridianer. Jeg festet meg ved noe – jeg vet ikke om jeg fikk det med meg riktig – det var snakk om 
de meridianene som går på utsiden av kroppen, altså de meridianene som går mellom jorda og 
universet og over alt. Men har vi noe tilsvarende inne i kroppen?  
Så er det. For meridianene kjenner ei nogen grenser. Der finnes således lik av energier. 
Meridianer er frekvenser i stier. Således kan der óg søke lik at se at en sådan meridian ei kan 
blokkeres. Der er energien der kan forsenes, - dog ei kan der totalt blokkeres. Konu ekatah. 
Kan man fysisk finne dem, disse meridianene, - altså tilsvarende de meridianene som er i en 
energiform? Ei ser vi der er av fysisk natur. Energier kan der dog måles. Dog der finnes lik at 
kjennes óg for hvorledes der speiles i auraens ytre. Der kan avleses for de der ser i de kolører i 
aura. Hjertelig takk, Iliuka. Konu ekatah. 
 
Vær hilset. Det er Oki som spør. Hayétana. Jeg har et jordisk problem, og det er de såkalte 
«mordersnegler». Har du noe råd for dem. Jeg liker ikke å ta livet av dem, men er det noe jeg kan 
gjøre?  
Vi ser der er så talt at se nu: Alt er en del av skaperverket. Lik den óg skal se: Hva om nu 
sneglen skulle tiltale kvinnen lik «morder-kvinnen»?(latter) Vi ser den skal gledes for alt hva 
der er. Der vil blive tidsepoker hvor der vokser til uanede mengder. Så vil der forråtnes og 
blive til gode balanser på ny. Vi ser der ei vil utholde de klimater der kommer. Nei, så det er 
ikke noe jeg skal gjøre ved det? Den kan danse, den kan synge for de snegler. Ja. (latter) Jaja, jeg 
har før drevet med dans jeg. Takk for det svaret. Konu ekatah.  
 
Hei, det er Kar. Jeg lurte på om du har noe å si i forhold til det de gamle egypterne gjorde med å 
balsamere kroppen. Hva var egentlig hensikten med det?  
Der var så; De gamle egyptere er ei folket der bygget pyramider, der var visitasjoner der 
bygget pyramider. Dog efterkommere var folket av Egypt der betraktes lik ’de gamle 
egyptere’. ’De gamle egyptere’ søkede så at efterape de kosmiske reisende, og søkede så at tro 
at om der skapede en forvaring til sjelen, så kunne der på ny fødes – om og om igjen. Så gjør 
den i alle fall, - dog ei i den samme legeme. Og der kan være gleder nu over at 
menneskebarnet ei gjør sådant, lik den forstår at den gamle kropp skal hvile. Sjelen kommer 
til ny eksistens. Konu ekatah. Takk.  
 
Ja, det er BeK. Kan du fortelle meg forskjellen på det kinesiske akupunktur- eller meridiansystemet, 
og De Nye Energiene11

Der er en ny tid, der er nye energier. For hva der så er beskrevet lik der er elleve tusener år 
tilbake kan ei forenes med den visdom der er av nutiden. For der er av en galaktisk syklus 
hvor menneskebarnet så vil se de transformasjoner der påvirker. Og der fødes nye 
akupunkter, - akupunkter av tiden i et sameksistens med Moder Jords behov og hele 

?  

                                                 
11 Les mer om «de nye energiene» her: http://denyeenergiene.no/nyenergi.htm 

http://denyeenergiene.no/nyenergi.htm�
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Universum. Således vil den óg se, at de tilstander der nu er for sin Universum ei var for elleve 
tusener år tilbake.  
Er det her de cuatro- og cinco-energiene kommer inn, etter hvert?  
I mellomstadier - der er kommet og der er gått.  
For et menneske som velger den sorte stien, hva slags utfordringer vil det mennesket få? Kriger. 
Ok. Kan det ha valg da, med at det kan velge seg ut av en sort sti på veien?  
Så er der korrekt. Lik sjelen fødes lik sjelen alt har besluttet sine stier at vandres, der kan 
omgjøres underveis i tiden der bringes innsikter for sådant. For det er den karmiske del der 
skal forløses, og der er byrder av gamle livs eksistenser der skal befries. Således vil den se: Alt 
er der fornyende.  
Jeg spurte deg på et råd om et spøkelse kunne ta bolig i et menneske, og du svarte nei til det. Men så 
lurer jeg på; er det sånn at en ånd kan ta bolig i et menneske?  
Så kan det, lik der nu gjør for vårt instrument. Således er der óg lik den vil se at så kan der 
være for megen menneskebarn. Dog ei er der imot sjelens viljer. Der må bæres villigheter til at 
åpnes derigjennom. Således må der all tid vites hva den gjør, lik den óg søker at ei noget 
påvirkes av hva der tales droger der skaper konflikter imellom sjelens innsikter, og mellom 
hva der finnes i eteren. Så er der all tid klokt at verne om det lys den bærer for at óg verne om 
hva der så kan komme inn. Ja, så man kan bli besatt, for å si det slik, hvis man ikke beskytter seg? 
Så kan der tales. Dog der skal meget til for en ånd at leve så. Ei skulle vi utholde i vår 
instrument all tid. (latter) 
 
Tho: Det sies at menneskebarna lures av sitt ego. Hva sier du, Iliuka?  
Intellektet skaper sådanne konflikter, korrekt. For der er således den primært søker av at 
verne om sitt selv. Like fullt der óg finnes intellektets evner til at noget søke gjennom list at 
oppnå hva den lengter efter. Således der skaper konflikter. Og om den så følger all tid sitt 
hjertes ledelser, så bliver der god energi til sin ego. Ei bliver der så nogen konflikt. Takk. Ennu 
er ei Iliuka ferdig. Der er så klokt at den ser: Menneskebarn i flokker er gjennom langtider 
fanget av snillismer12

 

 og flinkilismer. Der er klokt at den ser: Der er til bedervelser for sjelens 
primære og sanne ønsker. For gjennom hvorledes der forvaltes sine energier, ei er der for 
presterende liv at leves, dog for at flyte med i energier der kommer. Så er der óg for at leve ut 
alt større deler av sine sanne dimensjoner – guddommeligheten - lik vi taler. Gjennom 
kjærlighet så vil ei intellektet forstyrre. Punktum. Konu ekatah. 

Roa: Hei. Hayétana. Hei, hei. Kan du fortelle oss litt om pusten, - livet?  
Vi ser: Alt er der så lik beroende for hvorledes den puster. Der er megen menneskebarn der 
søker at fornekte sin pust at vandre. Således der bliver begrenset liv at flomme. Og der skal 
minnes at der er meget viktigt at søke til hva den puster ut av sitt liv. Det gamle skal bort. Så 
er der alt hva den har en fokus til hva den puster, skaper ny livsenergi og strømmer. Alt er der 
således påvirkeligt for blodet og alt hva der skal vokse i legemet. Alle celler behøver en god 
harmoniserende pust. Så alt hva der tilføres derved er viktigt at se; at oksygenet er bærer av 
en helig kraft. Konu ekatah. Tusen takk.  
 
Roa: Hvilket spørsmål ville du tenkt var et fint spørsmål å stille akkurat nå? (latter)  
Der er lik «hvem er den selv i dette nu?» Søke at se lik den selv er en del av alles energier. 
Således vi undrede: Hvorfor må der samles en ukedel i året for at være noget kjærlighetsfylt 
og glad? (latter) Der er klokt at den ser efter den permanente, den varige energi der skal flyte 
og genereres av sitt selv. All tid skal der derved søke for at strebe efter at blive en helere energi 
i sitt selv. Så er der óg alt lettere at kjenne av den kollektive energi der leder flokken, der leder 
                                                 
12 Iliuka gir en definisjon av hva som menes med «snillismer» i «Storråd 2009», side 22: 

http://iliuka.net/Dokumenter/Storrad-Iliuka-1Juli2009.pdf 

http://iliuka.net/Dokumenter/Storrad-Iliuka-1Juli2009.pdf�
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sivilisasjonen, der leder hele galaksen. Konu ekatah. Tusen takk. Ei er der tusen. (latter) 
 
 
 
Son: Hei igjen, Iliuka. Er det riktig å si at vi mennesker ofte opplever en slags dissonans mellom 
intellektet og hjertet?  
Meget korrekt. Nogle er der intellektløs, og nogle er der hjerteløs. (latter) Således vil den se der 
vil være en evig konflikt til den søker lik gjennom beslutninger at vandre efter sitt hjerte. Dog 
alle menneskebarns individer der søker at vandre efter sitt hjertes ledelser, bliver at skape 
forhatelser og korreksjoner av sine omgivende menneskebarn. Lik der finnes alt megen 
formanende energier der søker at navigere ditt liv. Dog der er viktigt lik den vandrer at søke 
at skape sitt eget livs vandring. Således vil den óg se hvorledes den tillærer hjertes språk til 
ledelser, noget vi ser den er bekant med. Konu ekatah.  
Jeg lurer på om denne type dissonans kan utlignes ved å bytte vårt forhold til tid, eller å skifte om til 
en annen forståelse av hvordan tid fungerer?  
Vi ser: Der er noget der vil vokse inn i tiden. Ennu er den ei i behov av at forløses totalt av 
tiden. Vi ser der er stundom godt at gjøre hva der tales avtaler til tid. Noget vil den óg erfare 
at tidens opplevelser ei kan påvirkes sådanne prosesser. Der er efter hvorledes den opplever 
sin egen del av en intensjon i sitt livs utfoldelse, der skaper påvirkninger av den energi. Konu 
ekatah.  
Kan spesifikt Maya-kalenderen brukes som et slags verktøy for å oppleve... ja.. en mer hellig tid, - 
tidløshet?  
Så kan den. Dog like fullt, nu er der viktigt at se at Maya-kalendium er lik en begynnelses 
stadsfestelse av en punkt hvor alt skal begynne. Da er skapelsen komplett. Konu ekatah. 
Hadde det vært til gagn for mennesker å skifte over til en slik forståelse av tid? Så kan der tales, 
korrekt. Tusen takk skal du ha. Dog like fullt, vi ser individene vil blive stresset like fullt. (latter)  
Ja, hvordan kan man stresse mindre?  
Der er at søke noget at forglemme hva den jager efter. Der er klokt at den ser: Alt for 
hvorledes den lever, så er der for at skape en harmonisering med alt hva den opplever her og 
nu. Om den søker at konstruere forventninger til den neste nu, så er den allerede fortapt til at 
stresse.  
Så egentlig, det å leve i nået, det er den beste kalenderen?  
Så er kan der tales. Gledes den til jul? (latter) Jeg har ikke tenkt på det egentlig. Så er der klokt 
at ei la tanken fare. For der er klokt så at se, at der óg kan skape stress. Konu ekatah. Jo, det 
er sikkert riktig det. Takk skal du ha. Konu ekatah. 
 
Kat: Hei, Kat. her. Jeg lurte på om du kunne fortelle litt om Orion? Skal den dit? (latter) Vi vet en 
del om Pleiadene og...  
Der er ulike planetariske systemer der vil erfare i tid der kommer nu. Se óg så, at om den nu 
skulle vite meget om Orion, så er der noget der vil skape konflikter i dine egne tanker. For der 
er lik eksistenser og tilstander der ei kan beskrives på din Jord. Lik menneskebarnet ennu er 
altfor meget fanget i materiske og anti-materiske tilstander. Så vil den óg erfare, at i den store 
kosmiske bevissthet der finnes ulike vektorer der ei kan måles lik fast masse, der ei kan måles 
lik gasser, der ei kan måles lik anti-materiske tilstander. Der er like fullt høyere og lavere 
frekvenser enn på din Jord, dog i systemer der er vel at leve,  - dog foruten legemet. Konu 
ekatah. Takk. 
 
Kla: Jeg tenker på alt lyset vi bruker og alle disse kjempe-elektrisitetslinjene, - og pluss at natt og 
nattens fløyelsekappe, den blir til lys i byer og i tettbygde strøk. Gjør det noe med oss mennesker? 
Korrekt. Kan du si hva det gjør? Er det jordens eter-kropp som óg virker inn på vår?  
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Der påvirkes til hva der tilføres lik kunstigt lys, der påvirkes alt hva der skal være i dvaler. 
Således der påvirker hva der tales voksende sykluser av alt hva der vokser og gror. 
Menneskebarnet vokser og gror, således vil der være alt klokere at se at der óg er av elektro-
magnetiske forstyrrelser der skaper noget forstyrrelser i søvnen. Der er transport av energier, 
lik der tales ioniserede energier, der ei er godt at leve ved. Således er der godt at den lever 
under den forbrennende ild der opplyser. Konu ekatah.  
Og dette med så mye lyd, gjennom natten óg, som mange mennesker og unge mennesker som 
egentlig gjør dagen om til natt – til å sove om dagen og være oppe om natten. Vil det óg påvirke oss 
alle?  
Ei vil det, ei vil det. Takk. Konu ekatah. – Tenker den nu at skape en ”party” til natten? (latter) 
 
Phi: Iliuka, jeg lurer på om du kan si noe om hvordan det vil gå med regnskogen fremover?  
Tenker den nu på skogen, tenker den nu på regnet? (latter) Jeg tenker på regn-skogen.  
Der er lik der vil skapes til at stabiliseres når menneskebarnet ser behovet. Således vil den óg 
se hva der nu vokser av skoger i sitt eget rike. Der er skoger der skaper lik der vokser igjen 
gamle stier og tufter. Således bliver der den nye tids skog for regnet.  
Du har sagt noe om at bladene på trærne kommer til å bli større, kan du si mer om det?  
Vi ser de vokser. (latter) ..Noe om viktigheten? Der er av genetisk natur. Der er for at absorbere 
én tids epoke hvor der er alt mindre av energier i solens bestrålninger.  
Betyr det at nåletrær får mindre betydning?  
Ei kan der tales så. Dog vi ser der bliver forrykkelser i balansen mellom hvem der vil vokse 
mest raskt. Takk. Konu ekatah. 
 
?: Hei Iliuka, kan du berette mer om Akitares og akitarene?  
Vi ser der ei er i behov for sådant nu. Vi ser de er tilstede i en alt voksende tids behov. Således 
er der óg lik der primært søker til visitasjoner i hva der taler nattens sovende dvaler. For 
nogle der søker, der kan óg oppleves i meditasjoner. Der er astrale energier. Konu ekatah.  
De som snakker om pleiadiske lyskammere, - og bruke det som healing, er det noe som kan bli 
brukt?  
Så kan det. Dog hvorfor søker den efter sådant lys så langt borte? Der finnes lik pleiadiske 
kammere i sitt eget hjerte. Således er der noget der påminner våre himler med den lille 
kammer i dette stor-kammer der går opp og der går ned (Iliuka referer her til heisen i hotellet). 
(latter). Konu ekatah.  
Er det så at man kan søke om støtte i healing fra Pleiadene?  
Dog ei er der behov. Ok. Takk, Iliuka. Takke ditt selv. Søke likefullt nu at se: Alt er der lik for 
menneskebarn at søke utenfor sitt eget selv efter noget der er større, efter noget der er bedre, 
efter noget der er helligere, efter noget der er guddommeligere, - så er der ei klokt. Tiden er 
nu for at søke inn i sitt eget selv, for at se at den óg selv er av guddommelig natur. Se således 
alt letter hvorledes det lys den ser i sitt selv kan forenes med sine nester. Så vil der bestråle, så 
vil der skape en helende frekvens der omslutter sin Jord. Dog om den all tid søker at se efter 
hva der er best og hva der er av mest til gavn i sine nester, så forglemmer den sitt eget selv. Ei 
skal den søke at noget underkjenne den skatt der lever i sitt eget selv. Konu ekatah. Takk. 
 
Vær hilset, Iliuka, jeg heter AnE. Hayétana. Jeg lurer på hva lymfesystemet vårt representerer på 
det spirituelle plan?  
Der er oppsamlelser av noget der avkreves modninger. Tider der skaper sanseinntrykk hvor 
der påvirker den spirituelle stimulans der avkrever tid til modninger for at begripes, er 
således noget der venter og hviler i lymfenes kjertler lik slagg, – hva der kalles karmisk slagg. 
Således er der viktigt for menneskebarn der opplever hva der taler traumer, hva der opplever 
spirituelle oppvåkninger, at ei søke at fornekte sådant, at ei søke at distansere sitt selv til 
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sådant, dog i ydmykhet søke at mottage hva der er, for hva der er, ei noget annet. Konu 
ekatah. Takk.  
Er det noe håp om at den tradisjonelle medisinen vil endre sitt syn på interessen for lymfesystemet? 
Så vil det, så vil det. Der kan ei unnvikes. Takk. Konu ekatah. 
 
 
Joh: Iliuka, jeg undrer meg når jeg ser på stjernehimmelen, og ser f.eks. Orion, Pleiadene, Sirius. Er 
det en virkelighet, eller er det portalen ut til deres systemer, altså det vi kaller døren ut?  
Der er både óg. Der kan tales lik der er vekslende meridianer lik portaler, der ledes ifra sin 
Jord og igjennom sådanne systemer. Således kan der óg se at Pleiader lik er tidssoner. Der kan 
således se at der er en hellig portal. Portalen er óg i kommunikasjoner med Moder Jords 
systemer. Således er der lik hellige spots óg på sin egen Jord, til eksempel ved disse marker. Vi 
ser der skal visiteres en sådant i morgensolen. (Iliuka referer her til fjellturen som skal 
arrangeres dagen etter). Vi kommer.  
Jeg har tidligere hørt at antall universer er tallet 10 med 40 nuller bak. Kan du bekrefte eller 
avkrefte det?  
Der kan bekreftes om den ei behøves at være 100 prosent lik eksakt. (latter)  
Så med andre ord, så finnes det uendelig antall universer? Korrekt. Takk. Konu ekatah. Og der 
kan presiseres der ei finnes noget ennu «charters» i mellom sådant. (latter) 
 
Hei, Iliuka, det er Kar. Hayétana. Du, Iliuka, har sagt at krystaller bør tilbake til naturen.  
Så er der korrekt. Lik den samler krystaller, lik den kjøper krystaller, så er der lik den samler 
krystaller i altfor megene doser. I tider nu, så vil den se at krystallene forendrer frekvenser 
der kan synes igjennom kolører. Der finnes lykkestener der brister, der finnes krystaller der 
hindrer noget av konsistensens struktur. Så er timen moden for at der skal vendes tilbake til 
naturen, for at så se nye gavers opprinnelser vil der fremstå. Dog det gamle skal tilbake til 
naturen, for naturen og Moder Jord behøver sine krystaller alt mere nu enn menneskebarnet. 
Konu ekatah.  
Er det noe spesiell måte vi bør gjøre det på? Skal jeg bære krystallene tilbake til skogen? Gjør vel 
så. Til fjellet?  
Gjør vel så. Lik den i sitt hjerte, i sitt sinn, søker til oppofrelser lik gave til Moder Jord, så er 
der ditt individ og din sjels bidrag til at noget byde medisin til Moder Jord. Kan jeg beholde en 
liten rosenkvarts? (latter) Så kan den, så kan den. Tusen takk. Konu ekatah. 
 
Hei, Iliuka, det er Pet. Hayétana. Glede, kjærlighet, sensualitet, seksualitet, – hvorledes uttrykker 
Iliuka det - og hans flokk?  
Alt er der således i gledens vibrasjoner. Om den søker til ulike aspekter, så er der resultater av 
en indre glede. Så er der óg lik primært viktigt for alle sjeler at søke at gjøre sine gjerninger i 
gleder. Alt hvorledes gleden opphører at eksistere, så kan den bytte sitt virke til at gjøre noget 
annet. For virker foruten gleder er noget nøgent (nakent). Der er klokt at den ser behovet óg 
for at se: Alt vokser der av kjærlighet om der kjennes gleder. Konu ekatah. Takk. 
 
Iliuka: Nu farer det lille kammer opp. (latter) 
 
Hei, det er Vig. Der er mange av oss som merker at vi er på vei inn i en ny tid,  - veldig godt på vår 
egen kropp og vi merker det også på Moder Jord. Men vi er jo inne i en tid nå, politisk, - eller 
menneskeheten som sådan -, i en finanskrise som påvirker veldig mange land, og det er veldig 
mange land som er konkurs. Der er gleder i våre himler. (latter) Ja det vil jeg tro. Vil dette påvirke 
i mange generasjoner fremover, og hvor mye vil det påvirke oss som er på Jorden nå?  
Se nu; hva der så beregnes lik verdier i denne nutid er forbi. Således vil den se ved den tredje 
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bevning, så vil mynten falle totalt. Ei vil den nogen tid oppreises på ny. Der således vil 
fremtvinges en annen tanke der vil føde en annen bereknelse av verdier. Således vil der óg 
integreres alt større dimensjoner av at se verdien i hver eneste individ, om den er halt eller ei. 
Så er der óg viktigt at den selv nu alt begynner at investere i sitt selv gjennom de verdier den 
skal se. Ei hva den tror der forventes der skal se. Nu fikk den den. (latter) Konu ekatah. Tusen 
takk. 
 
 
Hei, det er Kar. igjen. Jeg lurer på, kan du si noe om Andromeda-galaksen og påvirkninger derfra, 
og de som kommer derfra, - hva som kjennetegner dem?  
Ei ser vi der er behovet nu, for vi ser den kjenner visdommer derved selv. Nu er der 
Andromedas alt for langt borte. Således vil den óg se at der kan påvirkes igjennom hva der 
tales stjernenes konstellasjoner lik av astrologiske prinsipper. Der finnes óg galaktiske 
horoskop. Dog den må søke at se: Ei er der påvirkeligt av menneskebarn der lever her nu. De 
gamle, de bærer cellenes minner av sådanne visitasjoner. Dog alle visdommer der kommer til 
Moder Jords manifest nu er av gammel natur der er for at skape en helende kraft på sin Jord 
i overgangens tid. Konu ekatah.  
Forstod jeg deg riktig at Andromeda ligger så langt borte at det egentlig ikke er noe å beskjeftige 
seg med? Korrekt. Takk. 
 
God dagen, Iliuka, jeg heter Ing. Hayétana. Jeg lurer på de unge i dag; det blir så mange unge 
uføretrygdet, mange mennesker med utmattelsessyndrom,  - kan du si noe om det?  
For der er således de store deler av menneskeheten, spesifikt i hva der tales den 
industrialiserede del, er således i behov av at leve efter forventninger, og ei efter hva der 
bemestres. Alt hva der konstrueres til at tro at den bemestrer, er noget der skaper konflikter 
imellom i hva der er av den fysiske natur og sinnets natur i legemet. Konu ekatah. Takk.  
 
Ing: Kan du si noe om oljeboring i Nord-Norge?  
Vi ser: Der komponeres noget av stål, der gjøres noget hva der tales borerigger der befraktes 
til nord, og der gjøres et litet hull. (latter) Eh.. Vi ser hva den undrer. Søke nu at se der ei er 
tilrådeligt, for vi før har talt om Moder Jords blod13

 

. Ei skal der høstes noget sådant nu. Konu 
ekatah.  

Ing: Jeg var i Israel i april. Så var den. Kan du si noe om politikken, – både historien og 
bibelhistorien, - og energiene der nede?  
Vi ser der er av gøy bok, - hva der tales eventyr. (latter) Der er tid for forendringer, og den vil 
se der vokser sannheter nu. Således vil den óg se at der ennu finnes skjulte skrifter av ruller, 
der ennu er skjult. (Iliuka referer kanskje her til evt. flere dødehavsruller?). Noget er der til 
tydelser og avtolkninger nu, der vil skape en en ny konsept av ha der tales de hellige skrifter. 
Således vil den óg se at den guddommelige utvelgelse angjelder heledelen av menneskeheten. 
Konu ekatah. Takk.  
Jeg blir litt redd muslimene i Norge, kan du si noe om det?  
Vi ser: Alt er der verre med mordersnegler. (latter) Takk skal du ha. Konu ekatah. 
 
Hei, Iliuka, det er Phi. Du har sagt tidligere at fargene folk har på soverommene sine er gyselige. 
Korrekt. Du har også sagt til noen at de skal male dem lysegrønne eller i lyse farger. Jeg lurer på 
om du kan si noe om hvilke farger som er gunstige i de forskjellige oppholdsrommene, og hvorfor 
de er det?  
                                                 
13 Se blant annet «Storråd 2008», side 10: http://iliuka.net/Dokumenter/Storrad-Iliuka-2juli2008.pdf og «Storråd 

2009», side 10: http://iliuka.net/Dokumenter/Storrad-Iliuka-1Juli2009.pdf  

http://iliuka.net/Dokumenter/Storrad-Iliuka-2juli2008.pdf�
http://iliuka.net/Dokumenter/Storrad-Iliuka-1Juli2009.pdf�
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For alt er der lik at se; hva der skaper de beste harmonier i tiden den sover, så er gressets 
natur alt bedre. Om den så tenker noget for at aktivere sitt selv, lik vi ser nogle menneskebarn 
har underlige instrumenter for at gjøre så, så vil der tilrådes noget av den røde energi, lik 
vulkano-energier kan briste. Så er der óg lik i tider den søker til det kammer hvor den skaper 
føder. Føder er av hellig natur, der skal være lett av indigo kolører. Konu ekatah. Takk.  
Er det også ulikt fra person til person hvilke farger som er mest gunstige? Så er det. Jeg undrer om 
du vil si noe om den blå fargen nå fremover? Du har nevnt noe om azur, vet jeg. Jeg lurer på om du 
kan si noe om overgangen – den blå farge blir ikke borte, - den blå farge-energien?  
Ei ser vi der bliver så. Søke nu at se at der er frekvensene der forendres. Like fullt vil blått 
være blå. (latter) Hjertelig takk skal du ha. Konu ekatah. 
 
Det er Eli. Du snakket med Son. i sted om det å leve i nuet. Jeg synes det er fryktelig vanskelig, jeg 
klarer aldri å være 100 % tilstede. Jeg lurer på om du kunne si noe om hva som kunne hjelpe på det?  
Vi ser den programmerer sitt selv. Vi ser sannheten er at den bærer uviljer til at våge at erobre 
nuet. Den satt! (latter) Der avkreves oppofrelser for at gjøre så. Der avkreves ur-kvinnens 
kraft og ur-mannens kraft for at noget erobre nuets verdier. Således er der óg for at skape 
bevisstheter gjennom til eksempel terapier, for at blive fri av tider der var. Så er der alt hva 
den skaper bevisstheter i sine tanker og gjerninger om at befrie sitt selv av hva der påminner 
om tider der var, skaper således alt større perspektiver for tiden den er i nu. Våger den leve 
her og nu, så er der alt best vel. Konu ekatah. 
 
Hei, Iliuka, det er Alb. I det siste har det kommet veldig mange kornsirkler14

Lik den intensiveres med sådan kommunikasjoner, således er der óg til at se for de riker der 
presenteres er av international karakter. Alt er der for så at sprede budskapet, lik der således 
bliver at presentere sitt selv lik i ”entities” der er nu. Alt vil der genereres til óg at se: 
Symboliske ”prints” er noget der påvirker menneskebarnet kollektivt. Konu ekatah. Takk skal 
du ha, Iliuka. 

. Hva er deres 
budskap?  

 
Hei, der er Inge. Kan du fortelle oss litt mer om Jordens indre konge?  
Ei ser vi noget i våre himler betraktes der eksisterer nogen konge i Jorden. Der finnes magma 
i Jorden. Således, om den vil betrakte magma lik konger, så er der oki. Dog vi ser der óg 
finnes drottninger. Vi ser der er vel. Der flyter i magmastrømmer lik der ei før har gjort. 
Således er der lik der vil omskape og påvirke den magneto-prosess der vil forflyttes av de 
polare energier på sin Jord15

 
. Så vil der være til at stabiliseres på ny. Konu ekatah. Takk.  

Ing: Hei igjen. Jeg har reist en del til Danmark og studert Martinus' kosmologi. Har du noe å si om 
han, eller kunnskapen...  
Vi ser der er vel. Dog likefullt skal den nu høre: Der tales óg for hvorledes menneskebarn 
søker til ulike frukter. Dog ei behøver den at ete hele fruktens hage for at kjenne nogle safter. 
Der er klokt at den ser: Om der nu kjenner at visdommen berører ditt selv, så er der vel for 
Martinus. Der er likefullt alt for at se, at ei er der for alle. Konu ekatah. Takk. 
 
Vær hilset, Iliuka, det er Li. Når vi lever på Jorden, har vi da med oss hele sjelen vår, eller har vi en 
eksistens et annet sted, samtidig?  
Vi ser der er heledelen. Dog like fullt er der under tiders opplevelser, i denne livs eksistens, der 
kan skape traumatiske opplevelser der splittrer selv, og der splittrer selvet til noget i ulike 
fraktaler der vil søkes at samles på ny. Derigjennom kan der oppleves lik underlige prosesser. 
                                                 
14 Se for eksempel: http://www.kornsirkler.no/ og http://www.cropcircleconnector.com/2010/2010.html  
15 Les mer om polskiftet her: http://www.astro.uio.no/ita/nyheter/polflipp_0502/polflipp_0502.html  

http://www.kornsirkler.no/�
http://www.cropcircleconnector.com/2010/2010.html�
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Vi ser primært sjelen vil ei nogen tid deles. Konu ekatah. Takk.  
Når det gjelder alle de andre universene som da kan oppfattes parallelle med vårt – kan vi 
inkarneres i andre universer?  
Ei kan den. For der er ennu lik den vil se at menneskeheten søker lik at materialiseres i kjøtt 
og i blod. Således om den ser til denne dimensjon, i denne univers, så er der det eneste hvor 
der er av materisk kjøtt og i blod. Konu ekatah. 
 
 
Hei, Iliuka, det er Son. igjen. Blant alle mennesker i hele verden, så er det akkurat som om det 
finnes mange som kommer til drømmer om at himmelen skal komme til Jorden, og at den ene og 
den andre skal vende tilbake, sånne håp som det. Men hvordan kan disse tingene bli mer enn bare 
ord, og mer til handling?  
Vi ser: Der er således den kan se at himmelen er på sin Jord. Om den kunne skue, så ville den 
se at der er alt mindre distanser imellom sine tilværelser og våre tilværelser. Således vil den óg 
se at alle tilstander er forenderligt. Der er viktig nu, i denne tid, at den erkjenner kraften i 
forendringer, at den selv er en del av de forendringer. Så vil der være, og ei er den i behov av 
at lytte til nogen annens røst enn sitt eget hjerte. Konu ekatah.  
Hvis man skal formulere et slags kollektivt mål for menneskeheten, – kan det være å gjøre 
menneskene gjennomsiktige for seg selv?  
Lik at utfolde sitt selv lik alt er, så er der best til gavn. For der er mangfoldigheten der skaper 
Den Store Enhet, ei om nogen søker at bemestre og at tale til nogen annen hva der skal gjøres, 
ei om nogen søker lik at skape efterfølgere for at gjøre lik i kopier hva den selv gjør. Der er alt 
viktigt for hva der er av individets utfoldelse at se: Alle molekyler i vannets dråpedeler er til, 
og er ulik, dog likefullt skaper en heldels vann. Konu ekatah.  
Kan vi si det handler om å gjøre sjelens lys gjennomsiktig.. mer..  
Vi ser: Alt for hvorledes der skaper høyere frekvenser, så bliver der alt mere 
gjennomsiktigheter. Sannheter der stiger frem i lyset, er óg i gjennomsiktigheter. Alt lettere vil 
der blive at se hva der er av menneskebarnets natur, lik hva der tales sivilisasjon óg lik 
individ. Konu ekatah.  
Kan man si at disse her trigonal-, cuatro- og cinco-modellene som du har snakket om, – handler de 
om å skape en slik gjennomsiktighet, som en krystall, omtrent?  
Der kan påvirkes til at blive så, dog ei er der alle individer der vil skape så megen høye 
frekvenser under denne tids epoke. Der kommer nye muligheter i forendringer. Konu ekatah. 
Takk skal du ha.  
 
Eli: Hei igjen. Jeg ser at luften vibrerer så veldig fort enkelte steder. Har det noe med forhøyelser av 
frekvenser å gjøre? Så er det. Ja takk, det var det jeg skulle spørre om. Og der er viktigt at den 
puster luften óg. (latter) Det skal jeg gjøre! Konu ekatah.  
 
Det er AnK. Du sa at vårt univers er det eneste hvor det finnes individer av kjøtt og blod. Er Jorden 
den eneste planeten hvor det finnes individer av kjøtt og blod?  
Ei er det. Der finnes tusener.  
Jeg har lært at det er ganske ettertraktet for sjeler å inkarnere i en kropp, for da kan de oppleve de 
gledene som det er å ha en kropp. Betyr det at det står sjeler i kø for å få lov til å inkarnere?  
Ei er der så. Om den kunne visst, så er der alt mere gøy i våre himler. (latter)  
Er det vanskelig å få sjeler til å inkarnere?  
Ei er det, ei er det. Sjelen bærer sine egne viljer. Sjels-impulser er av Den Store 
Guddommelige Altets vibrasjoner, og der søker selv at gjenfødes for at høste erfarenheter. Alle 
sjeler søker at blive frie, og gjennom en sådan befrielse så er der gjennomlevelser av den 
karmiske bevisste liv. Så det er balanse? Så er det. Ja. Så det er balanse i ting? Så er det. Så er 
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det. (latter) 
 
Det er Kla. igjen, hei. I denne tiden, har vi da nå óg med oss dragenes visdom, drage-energien, eller 
ur-tidens visdom?  
Så kan der tales. Dog primært er der at søke at oppvåkne hva der defineres lik de sanneste 
viljer der finnes. Der er spor av ur-kraften, om den er kvinne, om den er mann. Således, om 
den efterlever den kraft der er lik der tales den indre røst, så er der alt vel. Ei behøves der at 
defineres lik «drager». Konu ekatah.  
Litt til det som hun som spurte før. Frekvenser fra andre raser, for eksempel fra Pleiadene, at de kan 
være interessert i å oppleve følelser, sang, eller det vi har her på Jorden?  
Vi ser: Så kan der være, dog der må alltid være en intensjon mellom hvorfor der ønskes så. 
Der er alle emosjonelle tankers prosesser der vokser, lik der er alt lettere at skape empatiske 
gjennomlevelser i et annet sted for Pleiader enn hva der er på sin Jord. For der tenkes altfor 
meget individ til individ på denne Jord, - lik der for Pleiader anses at være en én enhet. Konu 
ekatah. Takk. 
 
Ja hei, det er AnE. igjen. Hva skjer med hundene som dør nå for tiden?  
Vi ser de hviler. Like fullt er der livsvesener og sjeler der vil søke at skape til gjenfødelser i 
annen pelsvesener. Om den søker så til noget annen tid at bemøte en ny hund, så skal den ei 
forundres, - den gamle kommer tilbake. Takk. 
 
Phi: Det som skjer i Mexico-gulfen med den oljen som pumpes ut der, kan du si noe om hvordan 
det kan stoppes, eller hva som skjer?  
Vi ser der vil stanses, dog ei under denne år, og ei under neste år. Der vil avkreves alt flere 
tanker og utviklinger av hva der tales verktøy der vil skape sådant oppstoppelser.  
Så det er mange som vil komme til å lære av den prosessen der, tenker jeg? Så vil det, så vil det. 
De konsekvensene som det får for havet og for kontinentene, kan du si noe om det?  
Vi ser, lik den óg vil se, så er oljer lik en del av Moder Jord, så er der óg lik en del av naturen i 
balanser. Lik der óg skapes til utsondrelser av sådant i tider der er vulkanos i havet, så vil den 
se der efter tid vil omdannes til noget der er gavnligt for Moder Jord. Dog i stunden der er til 
forpestelser og til piner for alt hva der er av livsvesener. Det er jo et unaturlig sår som Moder 
Jord har fått på en blodåre.. Så er der korrekt. Takk. Konu ekatah. 
 
Ing: Hei igjen. Forstod jeg deg rett i sted når du sa at pengesystemet skulle bort? Korrekt. Vil du 
råde menneskene å prøve å bli gjeldfri? (latter) Eller vil det bli problemer for menneskene å ha 
huslån når det rakner?  
Vil den blive sekretær i hva der tales «Forbundet For Bekymmeret»? (Sterk latter) Så jeg kan 
bare slappe av? Se nu, ei skal der bekymres, for vi taler ei om kvinnens liv og mynter. Vi taler 
om verdens-samfunnets liv og mynter. Ja vel, takk skal du ha. Konu ekatah. 
 
Joh: Hei, Iliuka, jeg lurte på om du kunne forklare litt om de som står bak HAARP-prosjektet og 
hvilke virkninger det har på Moder Jord?16

Der påvirker hva der tales energistrømmer i Moder Jord, der påvirker hva der tales 
magmastrømmer. Der vil forsene nogen prosesser for at stabilisere sådanne strømmer. Der vil 
så óg påvirke hva der er av magneto-polare energier. Alt hva der påvirker sådant, forsener óg, 
og forstyrrer hva der tales værets fenomener. Ei er der godt.  

  

Så det vi ser nå av økende klima-katastrofer er en konsekvens også av HAARP-prosjektet?  
                                                 
16 Se også «Visdomsord nr 1 2009», side 20: http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_ILIUKA_NR1-2009.pdf 

og «Visdomsord nr 2 2009», side 16: http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_ILIUKA_NR2-2009.pdf og 
«Visdomsord nr 1 2010», side 32: http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_ILIUKA-NR1-2010.pdf  
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Der tilhører. Korrekt.  
 
Joh: Disse husene vi bor i; - vi bor i firkantede hus, mens den gamle befolkningen på Jorden brukte 
runde hus. Hva er forskjellen med å bo i et rundt hus kontra et firkantet hus?  
Vi ser der ei konstrueres mekaniske og møblementer der kan være runde. Således er der noget 
der bliver underligt og liten plass. Der er klokt at den ser: Alt om der tenkes i energier, så vil 
energistrømmene vedvare og genereres til alt høyere verdier om den kunne leve i en rund tipi. 
Takk. Vil den flytte inn i et egg? (latter) Iliuka, jeg tror ikke det er plass! (Sterk latter) Konu 
ekatah. 
 
Kai: Er Iliuka en del av extra-terrestrials?  
Så kan der tales.  
Er vi alle også en del av extra-terrestrials?  
Lik frø av Kosmos, lik frø av Universum. Så var der óg en tid hvor der ei var noget 
menneskebarns liv på sin Jord. Alt er der så ledet gjennom den evige forplantelse der skaper 
noget lik liv på annen kloder just nu. Så er der óg i samme systemer lik menneskebarnet er for 
at vokse og at utvikle sitt selv til at blive hva der tales frie energier, frie livsvesener der kan 
leve i sameksistens og i fred av kjærlighet og lys.  
Så når vi sier at det kommer fra extra-terrestrials, så behøver ikke det nødvendigvis å være at det 
kommer utenfra Jorden?  
Ei er det. Takk. Og om der nu tenkes i tidløshetens ånd, så er der tider den søker til dalen i 
nord (Hessdalen), så kan der tales lik den søker egentlig efter fragmenter efter sitt selv. God 
jakt. (latter)  
 
Ing: Vi har hatt forelesning i dag av Audun Myskja som prøver å integrere naturmedisin i 
skolemedisinen. Tror du det vil ta lang tid?  
Vi ser der er alt begynt. Se nu hvorledes der avkreves lik én generasjon til, så vil der blive alt 
annerledes. Menneskebarns oppvåknelser akselererer nu til et maksimum der ei kan noget 
skapes til at reverseres. Der er for sent at vende nu. Lik menneskebarnet óg for doktors vil 
våge at se menneskebarnet lik en hel ”entity”, ei lik der er spaltevis og i molekyler. Alt er der 
én energi der påvirker hinannen. Konu ekatah. Takk skal du ha. 
 
Iliuka, Phi. Kan du si noe om hvordan kirkens energiers forandringer vil foregå?  
Der taler for sitt selv.  
Jeg tenker mer på hvordan de ønsker å styre, og hvordan de har benyttet religionen til å skape kriger 
og...  
Se nu: Alt hva der forløses er av de gamle visdommer, der er så visdommer der en gang blev 
konstrueret av menneskebarn. Der var så en gang under betingelser der tales i sin himmel lik 
«makt». Dog der vil komme hvorledes makten vil forløses, hvorledes autoriteten forløses, 
hvorledes konger og drottninger bliver noget uten betydelse. Således vil der skapes alt bedre 
rum for hva der tales alle individers berettigelser i kosmos. Så vil der finne en alt større 
samhørighet til sitt selv og alle.  
Så original-intensjonen bak det hele vil fortsatt eksistere?  
Der bliver til annen anvendelser, og vi ser der bliver til meget toner og sang. Der bliver óg til 
lekfullheter og gøy. Det høres fint ut. Takk skal du ha, Iliuka. Konu ekatah. 
 
Kla: Jeg ser – alt kommer fra samme lys, samme energi, samme kilde. Mineralene nå, når det 
gjelder våpenproduksjon og produksjon av ødeleggelsesvåpen, krigsvåpen, – kan vi hjelpe 
mineralene på en eller annen måte?  
Så er der naturen der gjør. Alt er der således i transformasjoner og forendringer av 
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frekvenser. Omdannelser påvirker alt hva der er av mineraliske strukturer og alt hva der 
tilhører molekylære oppbyggelser. Således der påvirker alt hva der tilhører energier. Der er 
naturligt. Så kan den se at noget av hva der konstrueres av våpenteknologier i denne tid, ei vil 
fungere efter den nye tids åpenbarelse. Konu ekatah.  
Dette med å velsigne alt, det en spiser, vannet, - velsigne jorden, velsigne mineralene har sin verdi 
hele tiden? Meget korrekt.  
Større og større kommunikasjon mellom alt levende, mellom dyr, mennesker – hvordan kan vi åpne 
for denne kommunikasjonen?  
Ei er der noget den skal gjøre. Der er alt mere nu menneskebarnet vil se behovet for at være i 
hva den gjør. Således, i tider den ei søker prestasjoner igjennom hva der er til 
virkeliggjørelser, så vil der skapes en alt bedre og naturlig harmonisk energi i hva den er. 
Derigjennom vil den se; alt hva der finnes av menneskebarn her i denne stor-kammer, kan 
kommunisere med alle livsvesener, om der er blommer, om der er dyr, - og om der er 
menneskebarn. Takk. Takke ditt selv. 
 
Tho: I stad så sa du «Iliuka er ferdig» også sa du «punktum». Når er menneskebarnet ferdig?  
Ei ser vi nogen punktum. Vi ser punktumet er óg en begynnelsens punkt. Om den nu ser: 
Evigheten er knapt begynt. Konu ekatah. 
 
?: Hvordan kan mennesker kommunisere gjennom vann med for eksempel andre livsvesener og 
andre kloder?  
Alt hva den søker at formidle til vannets molekyler er besmittende til alle molekyler. Således 
kan den tale, i prinsipper, igjennom havet fra den ene hav til det annet. Alt hva den formidler 
så til vannet den drikker påvirker alle molekyler i sitt eget legeme. Alt hva der påvirker dine 
molekyler påvirker óg sine nestes molekyler. Vann behøver ei nogen distanser. Der finnes 
kloder den ei kan se med sine øyner, der finnes kloder så langt borte den ei kan se med hva 
der tales teleskoper, dog like fullt er der vann. Alt hva den programmerer sitt eget vann med, 
kan påvirke vannet, uberoende på distanser. Konu ekatah. Takk.  
Har Iliuka noen teknikk for å nå inn i sitt dypeste hjertes-rot?  
Vi ser: Alt hva den søker at skape sitt liv i oppriktigheter, alt hva den søker igjennom rettvis 
ånd at påvirkes gjennom kjærlighets-vibrasjoner, skaper et åpent hjerte. Dog óg for at søke at 
se sin egen verdi, der er i behov for at verne om sitt selv. For der finnes óg individer der kan 
søke at attakkere (=angripe) et åpent hjerte. Dog den der søker gjennom lengsel av sin sjel og 
sitt hjerte til hva der er i rettvis balanser, er vel vernet gjennom sine guiders natur. Konu 
ekatah. Takk, Iliuka. Er der ei tusen? (latter) Jo, tusen takk! Konu Ekatah. 
 
Det er BeK. Det å ha varme i gulvet, altså røropplegg med oppvarming i hus med vann, er det 
tilrådelig?  
Så er der vel. Så det er ingen konflikter med stråling og sånn.. ? Om der bliver lekkasjer, der 
skaper problem (latter).  
Dette med øko-hus som kommer mer og mer, er det et sunnere og bedre alternativ enn disse polstra 
husene som er innenfor forskriftene nå? Så er det. Konu ekatah. 
 
Son: Hei, Iliuka. Iliuka er jo ildens vokter. Hadde det vært tilrådelig for flokken å samles rundt ekte 
bål, ekte ild?  
Bærer den pyromaniske tendenser? (Sterk latter) Vi ser dine undringer. Om der tenkes i 
langsiktigheter, så er der alt til stor glede for våre himler at tale ved bålet. Der er vel.  
Jeg lurer på om det hadde vært tilrådelig å organisere en slags reise til Mellom-Amerika for flere 
personer, - interesserte?  
Så kan den, dog ei behøver den at langreise så meget for at gjøre bål. (Sterk latter) Ja, ilden er jo 
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over alt, den. Gjør hva ditt hjerte begjærer. Konu ekatah. Det er sikkert det beste det. Takk skal 
du ha. Konu ekatah. 
 
Iliuka: Så farer elevator ned. (latter) 
 
Kla: En god venninne fikk beskjed av deg en gang at hun skulle sette en blå flaske med vann mot 
nord. Og de sier at lyset skal komme fra Norden. Ville det være bra for oss alle, eller hva 
representerer dette?  
Lik der er lik påvirkelig av det oppstående lys i øst, så er der óg av magneto-energier der leder 
lik av lysets strukturer. Der er frekvenser der filtreres gjennom den blåe energi. Den blåe 
kolør påvirker vannets strukturer og skaper en alt høyere frekvens, lik kommunikasjoner, lik 
celler i mellom. Så er der godt med blå vann. Så det vil være bra for oss alle? Så er det, dog nu 
skal den ei produsere sådant til alle. Ok. Takk. Konu ekatah. 
 
Joh: Hvis man da tenker seg at man greier å beherske, i løpet av et livsløp, ubetinget kjærlighet, er 
man da fri til å reise hvor man vil når man kommer opp igjen etter sin inkarnasjon?  
Så er det, så er det. Ok, takk. Konu ekatah. 
 
Hei, det er Ben. Hva tenker du om fostervannsdiagnostikk?  
Vi ser: For nogen kan der være oki, dog ei er der i behov. For alt hva der så er i tanke at fødes, 
skal fødes. Således ser den der er livets sykluser. For der finnes hva der tales intergalaktiske 
livsvesener der så er noget degenereret av sitt selvs natur, for der tales at klones. Dog i tider 
der forkloner nogle energier, celler, der bliver noget at miste sin kraft og ånden opphører. 
Således der er selvets destruksjoner. Klokt er der så at se; naturens lover er at alt hva der 
vokse, alt hva der fødes skal, bliver at vokse og at fødes - om der er så, eller så. Konu ekatah. 
Men dette med inkludering, at alle mennesker skal være likeverdige og velkomne på Jorden, – 
klarer vi det?  
Så vil der blive. Dog ei er der av genetiske cellers natur, der er noget gjennom bevisstheter der 
skapes for nogle masser der er gjennom tvungenheter gjennom de forendringer der er. Konu 
ekatah. Takk. 
 
Mer: Hei, det er Mer. Jeg lurer på om du har noen formening om hvorfor der har blitt så mye mer 
kreft med årene, og hvordan vi kan redusere det?  
Vi ser: Der er klokt at den nu ser at menneskebarn tror at der er individer der er syke, dog 
Menneskeheten er syk. Således kan den óg se på naturen at der finnes trær der bærer cancer-
symptomer, der finnes dyr der bærer cancer-symptomer. Alt er der en sykelighet for at der 
skapes ubalanser. Gjennom at se, så er der symptomer for hvor menneskebarnet ei søker at 
våge at leve sitt liv fullt ut. Dog tider der holder tilbake livskraften, der bliver til slagg, - slagg 
der bliver til symptomer, - symptomer der bliver til cancer. Således er der lik vi taler; at nu 
alle menneskebarn i dette kammer har fått gode medisiner under den glede den ble fremviset 
før i dag. (Iliuka referer til foredraget tidligere på dagen med Audun Myskja) Der var lik 
medisiner imot cancer og alt. Ei vil den nogen tid hensove og dø av gleder og overdrivelser av 
sådant. Konu ekatah. Takk. 
 
Iliuka, det er Bli. igjen. Du har sagt noe i forhold til reiser, at det er gunstig kanskje å holde oss på 
denne side av ekvator, ikke spre oss for mye i forhold til andre visdommer?  
For så kan der være. For vi ser der er noget undrende for våre himler at se; nogle søker til 
østens riker efter visdommer, nogle søker til sydens riker efter frukter at etes. Dog alt hva der 
vokser i sitt eget rike, er lik redskaper og til nytter og til gavn for hva der behøves i sitt rike. 
Nogle bærer dog likefullt karmiske oppgaver for at blive fri av gamle energier der var i de 
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fjerne riker. Dog ei må der etes frukter for det. Konu ekatah. Takk skal du ha, Iliuka. 
 
Ing: Hei igjen. Hva sier Iliuka til transplantasjon, - hjerte, diverse deler – hvordan ser du på det? 
Der skaper komplikasjoner for sjelen, og der påvirker energier for hva der er av ånd. Dog i 
stunder så er der i behov. Dog der vil skape lik der splitter energier, lik den bærer fragmenter 
av et annet menneskebarn. Således der bliver alt til større splittelser. Likefullt den 
menneskebarn der transplanterer organer, er i behov for at søke lik nye bevissthets 
forendringer for at samle om sitt eget selv alt mere tydeligt. Konu ekatah.  
Gjelder det samme for blodoverføring?  
Så kan der tales, korrekt. Blodet bærer informasjoner, selektivt av individ til individ. Blodet 
bærer celleminner der óg er forat skape bevisstheter til alle organer. Alle organer påvirkes og 
tilføres næring gjennom sitt blod, alt efter hvorledes den lever i sin egen tanker. Konu ekatah. 
Takk. Jeg hadde et spørsmål til, men jeg tror det datt ut. Så blev der ei i behov. Takk skal du ha. 
 
Lars: Flere spørsmål? 
 
Ing. Ja, det var det! (tidligere spørsmål som datt ut.) (latter) Jeg spurte deg i fjor om politiet, og jeg 
kommer tilbake med en annen vinkel i år. Jeg synes de er så grusomme. Jeg kom hit via Oslo S, og 
der var det tre politi som tok en neger, og de tvang han til å gå baklengs igjennom hele Oslo S. Det 
var så fælt. Skal ikke politiet få kunnskap?  
Vi ser der gjør. Lik vi taler: Autoriteter vil der óg falle. Således vil der skapes et indre og 
naturlig behov for at oppleve sitt selv lik alt bedre og helere menneskevesen. Der angjelder 
alle, om den vandrer baklenges eller forlenges. Konu ekatah. Takk skal du ha.  
Og nu farer elevator opp.  
Jeg føler likevel at mange prosent av politiet, i mitt liv som jeg har opplevd, er så lite åndelig 
utviklet. De er nesten litt kriminelle, - skjult kriminelle! (latter) Hvordan ser Iliuka på det?  
Vi ser der er vel. Der er naturlige konsekvenser. Ei kan politier være prester. Takk skal du ha. 
Konu ekatah. 
 
Hei, mitt navn er Tov. Kan du si noe om epilepsi?  
Der kan være karmiske prosesser, der kan være hva der tales fornektelser av 
levendliggjørelser av sitt selv, påvirket av ytre faktorer, lik traumatiske opplevelser. Der kan 
óg være selvets opplevelser gjennom hvorledes den selv konstruerer sitt liv. Der påvirker 
noget av hjernecellens struktur og der er nervenes baner der blokkeres. Energier skaper kaos, 
så er der óg lik der bliver konflikter primært mellom hva der tales polariteter i energier. 
Ladede partikler skaper konflikter der manifesteres til sådant kollaps. Konu ekatah.  
Kan du anbefale en behandlingsform?  
En liten tube med hva der tales «at våge at leve sitt selvs liv ut», – og virker ikke det, så får 
den ta en stor tube. (latter)  
Disse autistiske barna som blir født i, føler jeg, store mengder for tiden...  
Der er høye frekvenser, lik der taler kristalliniske vibrasjoner der ei begripes av doktors. Ei 
ser vi der i våre himler kan tales noget lik «autismer». Der finnes lik der finnes portaler der er 
lukket. Dog like fullt kan portalene åpnes på ny, dog der må betraktes med en helt annet 
referens, enn hva der nu gjøres.  Der finnes livsvesener, lik dolphins, der forstår sådanne 
individer. Så er der lik noget kompliseret for menneskebarnet at forstå. Der er 
kommunikasjoner av alt høyere frekvenser enn for nuværende tid. Konu ekatah.  
Så de hjelper Jorden på å holde på noen frekvenser, eller..?  
Der avhjelper langsomt, lik menneskebarnet, lik helhet forstår den høyere eksistens av høye 
frekvenser. Takk. Konu ekatah. 
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Son: Hei, Iliuka. Hva sier Iliuka selv til det å gjøre dine taler mer tilgjengelig for andre mennesker?  
Vi ser den kan, dog minnes nu: Alt er der i behov av små doser. For om den skal ete noget 
brød, så eter den ei hele brødet. Den ser den ene del efter den annen. Så er der klokt at se alt 
hva der óg skal modnes. For visdom av ord kan óg drepe et menneskebarn. Således er der 
viktigt at den ser; i små deler kan der formidles. Langsomt skal der vokse til innsikter, lik den 
selv har høstet den samme innsikt. Konu ekatah. Vi bør alle bruke vår egen intuisjon, eller våre 
egne evner til å bedømme? Så er der klokt.  
Hva med det å oversette til engelsk? Er det noe til gavn?  
Der er klokt at den gjør, og der er klokt at den óg ser der finnes menneskebarn der alt gjør 
nu17

Jeg lurer på om andre menneskebarn kan ha kontakt med deg, under andre navn?  

. Således, om den så skulle noget i tider søke at noget finne på at tenne på, så er der klokt 
at den oversetter innen den gjør så. (latter) Konu ekatah. Ja.  

Ei er der så. Alt er der likefullt av de samme kilder. Der er den samme bevissthet der spredes, 
lik «ild i tørt gress», kan den tale. Så du er litt pyromanisk du óg? Så er vi. (latter) Takk skal du 
ha. Konu ekatah, og nu var der tusen. 
 
Ing: Hei igjen. Jeg hørte på radioen for en liten måned siden, at de hadde forsket på at folk som 
røykte og drakk kaffe hadde mindre sjanse for å få Parkinson. Kan du si noe om det?  
Vi ser der er «vås». (latter) Takk skal du ha. Konu ekatah. 
 
Tho: Skulle menneskebarna ha godt av å gjøre som dvergsjimpansene og praktisere fri sex? (latter) 
Vi ser: Der vil skape i tidsepoker lik hva der tales kaos, dernest vil der skapes alt bedre 
balanser. Dog primært vi ser der vil skape meget mishag, likefullt óg gleder, - konflikter om 
der ønskes, så er der vel. (latter) Dog der tilrådes ei for menneskebarnets natur. Takk. Konu 
ekatah. 
 
Hei, Iliuka, det er Ja. Jeg har et spørsmål til autoimmun-sykdommer, sånn som diabetes 1. Vil det 
bli forskning, stamcelle-forskning, som kan gjøre at det kan kureres?  
Så vil det, så vil det. Se nu; innen dekaden er endt, så vil der skapes dertil. Dog der er viktigt 
at den ser behovet for óg at se: Der er mentale og der er psykiske ubalanser der påvirker alle 
kjertler og alle organer i sitt legeme. Der er der óg viktigt at se: Hva den holder tilbake av 
livets fasetter? Konu ekatah.  
Hvorfor er det så mange barn i Skandinavia som får diabetes, type 1?  
Der tilhører de genetiske energier. Der er bestemt av arten der er våknet. Der er noget 
tilhørende eldet tider, noget over 3000 år tilbake, en genetisk forendring der blev gjort. Konu 
ekatah. 
 
Hei, det er Ben. igjen. Hva tenker du om det norske skolesystemet? Klarer vi å ta vare på de ungene 
som vokser opp, de med en høyere frekvens?  
Vi ser: For noget vil der være så. Dog vi ser der bliver sorteringer av visdommer der spredes. 
Der bliver alt nu efter at se individenes behov og ulikheter. Konu ekatah.  
Hvilke endringer må til? Jeg føler at skolesystemet er et veldig tregt system.  
Så er det. Dog vi ser visdom der kommer bliver høstet igjennom hva der tales ’computers’ nu. 
Alt hva der er av forendringer vil der påvirke alt óg for visdoms adspredelser. Bære tålmod! 
Tusen takk. 
 
Vær hilset, det er Li. Jeg tenkte på det med krystallene som skal tilbake til Moder Jord. En liten 
detalj: Skal vi legge dem oppå jorden, eller skal vi grave dem ned, legge dem inn i berg?  

                                                 
17 Se for eksempel: http://iliuka.co.uk/  
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Om den legger der «oppe på», så er der nogen annen der kommer og jubler. (latter) Om den 
søker dertil at gjøre en liten seremoni i sitt eget selv, så skal den kjenne hvorledes den 
oppofrer sin kraft og byder tilbake hva Moder Jord har gitt ditt liv til gave, så skal der graves. 
Dog ei skal der være megen meter dypt. Konu Ekatah.  
Er det noe annet vi mennesker kan gjøre for å hjelpe og heale Moder Jord nå?  
Alt hva den gjør, så er der i god tanke og i god ånd. Alt hva der så er av gode intensjoner 
skaper gode fundamenter til hva den spreder. Takk. Ei skal den prestere. Konu ekatah. 
 
Kla. igjen. Du snakket om delfiner og autistiske barn. Jeg har hatt en opplevelse med et senter på 
Bali hvor der var et behandlingsopplegg for autistiske barn og barn og voksne med andre problemer. 
Dette var delfiner som hadde vært trent til sirkus som hadde blitt kjøpt fri til et behandlingsopplegg 
på Bali. Disse delfinene var i fangenskap, og det viste seg at det var mange som fikk skader. Kan 
delfiner som holdes i fangenskap, - jeg opplevde at dette var et misbruk for å tjene penger, - eller er 
det frie delfiner som ...  
Ei er det. Alle dyr, alt hva der lever, om der er dyr eller menneskebarn, om der tilfangetages 
imot sine viljers friheter, der skaper konflikter av mental ubalanse. Dog dyr lik skaper lik 
hensovelser gjennom lidelser, og dyr kan velge selv at avslutte sitt liv. Konu ekatah. Takk. 
 
Ing: Hei, det er meg igjen. Kolesterol, - jeg har inntrykk at ¼ av Norges befolkning spiser 
Simvastatin og lignende for å få ned kolesterolet. Enkelte leger, når du beveger deg ut av Norge, de 
mener at det er litt ’kolesterol-hysteri’. Hva mener du?  
Om der så søkes, så kan der betegnes lik for-benevnelser for hysterier. For ei er kolesteroler 
noget der har tatt livet av ett eneste menneskebarn ennu. Konu ekatah. Tusen takk. 
 
Det er Li. igjen. Jeg er veldig opptatt av kosthold, og jeg mener naturligvis at folk skal kjenne etter 
hva de sjøl trenger. Samtidig så synes jeg også at det er veldig rart å spise kjøtt. Mener du at vi 
mennesker er skapt for å spise kjøtt?  
Nogle er der så, lik der er primært for proteiner. Dog vi ser der óg kan søkes lik der er 
gjennom kokos. Så vil der óg bringes energier der kan erstattes for sådant for nogle 
menneskebarn, dog ei for alle.  
Hva med kjøtt-proteiner som kommer fra lidende dyr?  
Vi ser: Alt er der bedre at ete hva der tales ville dyr. – Efter de er avlivet. (Sterk latter) Konu 
ekatah. 
 
(Det ble en liten pause før noen kom fram til mikrofonen.) 
Iliuka: Er her nogen der er død? (latter) 
 
Ben: Hei igjen. Nå var det nettopp vulkanutbrudd på Island, og det påvirket lufttrafikken. Hvordan 
vil det påvirke vår mulighet til å forflytte oss i fremtiden?  
Vi ser der skaper kompleksiteter. Dog vi ser der óg skaper annen tanke for menneskebarn. 
Således vil der noget skapes en annen transport i tider. Der vil etableres en annet ferd - noget 
over havet, ei så meget i luften. Konu ekatah. Takk. 
 
Hei, det er Li. igjen. Kan du fortelle litt om de ulike fargene på de ulike stiene vi kan velge å gå?  
Så er der talt før18

Der er for at belæres og at belære. Så er der visdom den omfavner, visdom den anvender. Hva 
er lik kommunikasjoner for sine nester, der tilhører den blå inspirasjon. Der óg kan være 
hvorledes den forfatter en bok. Konu ekatah.  

. Hva med den blå, hva vil det passe for?  

                                                 
18 Les mer i «Visdomsord nr 2 2008», side 27-28: http://iliuka.net/Dokumenter/VISDOMSORD_ILIUKA_NR2-

2008.pdf  
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Hva med fargen fiolett, eller lilla, hvilken betydning har den?  
Vi ser: Lik av høyere frekvenser. Dog alle fargers betydelser er lik at betrakte lik der er en 
helhets opplevelse. Ei er der noget der påvirker mere enn et annet. Dog behovet kan være 
variabelt.  
Kan man bruke farge for å endre sine energier?  
Så kan den. Der er primært de dypere kolører, lik noget for rød, noget for orange. Dog ei er 
der klokt at fastholdes meget for den fiolett, – der påvirker den mentale energi. Der kan skape 
forvirrelser.  
Hvilken farge vil du bruke for glede?  
Alt av gult, alt av orange, alt av grønt. Takk. Takke kolørene. (latter) 
 
?: Hei. Er det ikke riktig at mange sykdommer kommer av vaksiner og feil kost?  
Lik vaksiner kan påvirke immunet, og der søker så noget at påvirke hva der er av 
celleminnenes strukturer. Der skaper en, hva der tales, en resistens der bliver alt lettere at 
gjennomtrenges av symptomer. Der vil være klokt at se; noget tid vil legemet selv søke at for 
utrene hva der tales bakterier og gifter av vaksiner. Legemet selv søker at avgifte sitt selv. 
Derigjennom er der klokt at søke til noget hva der tales kur, i selener, der vil være til 
avhjelpelser til sådant. Konu ekatah.  
Hva med kosten? Kan medisiner gjøre at man fordøyer kosten dårligere?  
Så kan det, Takk - og bekymmer. 
 
Kla: Pengene skal avskaffes, men fremdeles så er det «pengeguden» og kapitalen som styrer 
kreftene. Svineinfluensaen, som var en vanlig influensa, - hvem satt i gang angsten for den i store 
deler av verden?  
Se nu lik der er eksperimenter all tid, lik der skaper kollektive påvirkninger. Dog likefullt er 
der óg så megen forblindenheter iblant autoriteter og styrelser. Således, om én stor nasjon 
taler, så lytter de annen. I tider vi taler, der er behov for at søke individets behov, så angjelder 
der óg for nasjoner. Der er klokt at den ser: Alt flere sådanne hendelser vil der være. Dog der 
er for at se at tåpeligheter og dårer skal vokse til himmels, for så at falle. Konu ekatah.  
De som produserer medisiner, de skaper arbeidsplasser og folk tjener penger, så da må det jo 
produseres sykdommer óg? Korrekt. Takk. 
 
?: Vær hilset, Iliuka. Jeg har et spørsmål om kostholdet som kalles «PH-mirakelet»19

Ei er der noget mirakel. Dog der er viktigt at se, at all tid der skapes optimale balanser 
imellom forsurede og basiske verdier i blodets celler, så er der best til gavn. Blodet påvirkes av 
føder den eter. Således kan der være noget besværligt for de der søker for vegetabiliske føder 
ene at se hvorledes der skaper óg nogen energifortapelse av blodet. Således er der klokt all tid 
at tenke over; hvorledes kan den skapes balanser i blodet  - syrer og baser. Der er ulikt for 
individ til individ. Nogle kan óg endog ete hva der tales hellige energier av bamsens mums (= 
godis: Bamsemums) (latter). Konu ekatah. Tusen takk. 

.  

 
?: Vær hilset Iliuka. Er det så at det finnes både hørebare og ikke-hørbare klanger og vibrasjoner i 
sang og musikk?  
Så er det, lik resonanser. Så er der i hele Universum. Tidenes morgen der blev skapet av 
tidenes fødsler der blev skapet toner og vibrasjoner der synger ennu. Konu ekatah.  
Er det også slik at disse påvirker og er med å skape de nye frekvenser på Jorden?  
Korrekt, korrekt. Takk. Konu ekatah. 
 
                                                 
19 Arbeidet til Robert Young viser at syrebalansen i kroppen er viktig for en sunn kropp. Les mer her: 

http://www.phmiracleliving.com/ 
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Phi: Et praktisk spørsmål angående tannstein. Noen mennesker produserer mer tannstein enn andre, 
som må skrapes bort. Er det genetisk?  
Der er galvaniske prosesser i munnen bestående av hvilken energi der er i munnens sekreter, 
der er påvirket av hva der finnes av elektro-energier, påvirket av kvikksilveret og hva der er 
av forgiftninger. Og således, om der så ei er noget av de tilgiftninger, der kan ei skapes 
sådanne stener. Stener er endog noget der bygges primært av de salter der eksisterer i 
munnens sekreter.  
Hvordan kan man påvirke det til å bli mindre tannstein i munnen?  
Der er at søke at skape en bedre balanse i væskens natur. Lik mange menneskebarn kjenner 
til eksempel just nu at de er tørste, og ei har de noget at drikke på, således skapes der 
konflikter i væskenes innhold. Takk. 
 
Son: Hei, Iliuka. Det å kunne gledes for alt som er, og godta sin neste som man godtar seg selv. 
Hvis dette praktiseres mellom en gruppe, som et spill på en måte – gledesspillet - vil det åpne opp 
for en kollektiv bevissthet?  
Så vil det, så vil det.  
Innebærer dette at vi får tilbakeført gamle evner som telepati, som vi visstnok skulle hatt før i tiden?  
Der finns åpenbarelser der kan skape sådanne muligheter. Dog søke nu; alt nu den 
konstruerer forventninger, ei er der klokt.  
Ja, så egentlig å være åpen da, for det uventede? Korrekt. (latter) Godta hva som skjer. Så er der 
klokt. Ja, men det var et godt råd, det. Konu ekatah. 
 
Bli: I forhold til fottøy, Iliuka, så er det flere som mener at det å bruke syntetisk fottøy gjør større 
skade på kroppen enn det mange er klar over, og at det er bedre å bruke lær, – gummi, for eksempel. 
Kan du si noe om det? (Bli. snakker litt lavt)  
Må vi tale stille til alle mokkasiner? (latter) Der er klokt at den ser: Alt hva der er av syntetisk 
natur, er av syntetisk natur. Alt hva der skapes av hva der kan høstes på sin Jord, er av alt 
bedre kvaliteter i energier. Så er der korrekt. Takk for det. Konu ekatah.  
 
Det er Phi. Alt det vi skaper på denne Jorden er jo skapt av materialer som er på Jorden, hvordan 
kan det være kunstig da?  
For alt hva der tilføres energier av kjemiske strukturer bliver ei naturlige prosesser.  
Men det er ikke naturlig å gå barbeint i våre riker heller, så vi må jo ha noe på føttene våre.  
Så er der vel om den tilvelger hva der er naturligt, - like viktigt som at elgen ei vandrer med 
plastikkpels. (Sterk latter) Konu ekatah. Takk Iliuka. 
 
Vi ser; nu er tiden for at begynne at hvile. Vi ser menneskebarn er tørste nu.  
Klokt er der at se, all den tid der fødes er til forendringens tid og gleder. Der er viktigt at den 
ser behovet: hvorledes den skal vedvare gleden den bærer, hva kan den gjøre for at selv skape 
gleder.  
Der er klokt at den taler til sine nester, og i små-flokker skaper gleder gjennom dans, gjennom 
levendliggjørelse av sitt selv.  
Omfavnes således i nuets verdier, og forglemme ei at prisverdige sitt selv.  
Se sine berettigelser i Universums skapelse. 
Vi takker for ildens lys og alt hva der opplyses. 
Vi takker for menneskebarn og eders tålmod. 
Helliget være dette kammer. Helliget være det lille kammer der farer opp og ned. 
Verne om eders lys, og bære fred. 
Konu ekatah. 
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